
Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

W naszej Komisji witam szczególnie Panią z Wydziału Innowacji i Inwestycji, Panią Katarzynę 

Książek. Witam również Pana Dyrektora MOSiR-u i MOSM-u, Pana Staniczka Marcina. O, jest nasz 

Pan Wiceprzewodniczący. Witam serdecznie. Witam serdecznie. Jako, że ostatnio  no nie mieliśmy 

szczęścia zadać, rozwijać w ogóle punktu 4, a teraz no mamy  wszystkie osoby, które mogłyby nam 

udzielić takiej informacji, przechodzę od razu do tego punktu 4, to jest poprawa warunków do 

uprawiania sportu oraz rekreacji. Planowane w 2023 roku oraz realizowane w 2022 roku nowe 

inwestycje w tym zakresie. I tutaj poprosiłbym Panią Katarzynę Książek o zabranie głosu w tym 

temacie. Dostaliśmy tabelę, w której są wymienione te wszystkie inwestycje. Jakby nam Pani. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Pokrótce. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Oczywiście. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Tak może po kolei. Budowa placu (niewyraźne) to jest inwestycja, która została zakończona. 

(niewyraźne) posadowiony w sąsiedztwie istniejącego boiska i placu zabaw. Mieliście Państwo być  

i widzieć to boisko. Dochodzą do nas głosy, że cieszy się ono popularnością, nawet podobno jest tak 

dobre boisku jak we Francji.(niewyraźne) z Francji. Jest to zadanie z budżetu obywatelskiego. Boisko 

plus dwie ławki tam zostało wykonane. Nie wiem, czy jeszcze jakieś dodatkowe informacje. Byliście 

Państwo?(niewyraźne) Tak. Tak. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę wyłączyć (niewyraźne). 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

 (niewyraźne) Jeżeli chodzi o te. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Sprzężenie się robi. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Jeżeli chodzi o (niewyraźne), to dwa komplety zostały przekazane do Tyskiego Zakładu Usług 

Komunalnych. Natomiast no z racji specyfiki to uznaliśmy, że to chyba będzie działało tak jak na 

boisko się przychodzi z piłką pod pachą i tak, każdy przychodzi ze swoimi (niewyraźne) po prostu. 

(niewyraźne) Na okoliczność jakichś ewentualnych miejskich rozgrywek oczywiście takie dwa zestawy 

są w tyskim zakładzie, no ale dla mieszkańców każdy ze swoimi. Następny temat. Wykonanie miejsca 

rekreacji przy ulicy (niewyraźne). Jest to temat również z budżetu obywatelskiego. Tam w wyniku 

pierwszego postępowania przetargowego zostały złożone oferty, które znacznie przekraczały  wartość 

inwestycji zaplanowanej z uwagi na ten ostateczny wzrost cen w stosunku do cen z zeszłego roku. 

Nieznacznie ograniczyliśmy zakres rzeczowy, obecnie będzie to takie typowe miejsce rekreacji. 

Uzupełniający tą przestrzeń, tam wcześniej były dokonane street workout, plac zabaw i teraz to będą 

ciągi komunikacyjne o nawierzchni mineralno-żywicznej z płyt betonowych, elementy małej 

architektury. Podpisaliśmy umowę w trybie projektuj i buduj, do końca roku ten temat będzie 

zakończony. Boisko przy ulicy Konecznego. Kolejne zadanie z budżetu obywatelskiego, również 

zakończone, zrealizowane. Tam była zrobiona nakładka poliuretanowa na istniejącym boisku 

asfaltowym wraz z wyposażeniem. Budowa placu zabaw i strefa reklama relaksu przy ulicy Ujejskiego. 

Zadanie również z budżetu obywatelskiego. Tutaj wyłoniona firma. No niestety przedstawiła nam 

sfałszowane certyfikaty na urządzenia zabawowe. Byliśmy zmuszeni wybrać kolejną firmę. Trwał to 

długo cały ten proces weryfikacji. Teraz skończyło się zawiadomienie do prokuratury o podejrzenie 

przestępstwa. Będziemy ogłaszać po raz kolejny przetarg, ale już z terminem realizacji wiosna 
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przyszłego roku. Z uwagi na fakt, że i technologia, i rozwój technologiczny wymaga odpowiednich 

warunków pogodowych, są też te nasadzenia zieleni, więc już w okresie zimowym tego nie zrobimy. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam, czyli rozumiem, że ten punkt 4 to będzie zrealizowane 24 dopiero? 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

23. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

23, tak?  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Wiosna 2023. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 A, wiosna 2023.  Jest szansa, że to. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Teraz ogłosimy jeszcze przetarg,  podpiszemy mam nadzieję, do końca roku umowę, ale już sam 

finisz inwestycji wiosna 2023. Bieżnia przy Szkole Podstawowej numer 17. Dzień dobry. Przy ulicy 

Begonii. Inwestycja z zeszłego roku również z budżetu obywatelskiego. Zakończona w tym roku. 

Boiska nawierzchnie, bo bieżnia o nawierzchni poliuretanowej. Nie wiem, też można pójść, zobaczyć. 

Ładnie wygląda. Rewitalizacja Placu Konstytucji w Tychach. Została podpisana umowa na wykonanie 

tego zadania w trybie projektuj i wybuduj. Teraz trwają prace projektowe. Wygrała firma (niewyraźne). 

Projektuje ją akurat firma WilBud. W zakres zadania wchodzi wykonanie nakładki asfaltowej na tym 

istniejącym parkingu w strefach miejsc parkingowych i wykonanie miejsc z płyt ażurowych. Wzdłuż 

płotu, wzdłuż ulicy Żwakowskiej  nowe miejsca parkingowe. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ile?  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

10. No i parafia wyraziła zgodę, aby te miejsca zlokalizować wzdłuż samego ogrodzenia tam pod tymi 

istniejącymi drzewami. Podpisano umowę użyczenia właśnie tego terenu z parafią,  aby tak to zadanie 

wykonać. Oprócz tego jeszcze tam duża część zieleni będzie wykonywana. Planujemy zrobić tak 

zwane ogródki społeczne, jakieś drzewa owocowe, krzewy owocowe, miejsce też takiego wypoczynku 

dla tych mieszkańców okolicznych bloków. I tu jest termin realizacji przyszły rok, to jest zadanie 

wpisane do WPF-u. Kolejny temat miejsca rekreacji na terenie parkingu przy ulicy Dąbrowskiego. 

Przygotowujemy teraz tam przetarg. Tam był zrobiony program funkcjonalno-użytkowy przez Tyski 

Zakład Usług Komunalnych. Nieznacznie go modyfikowaliśmy. Ten po tak zwanym parkingu przy 

poczcie, takim mało ciekawym i chcemy zrobić z tego miejsca faktycznie miejsca rekreacji  

i wypoczynku. Dużo nasadzeń, nawierzchnie takie ekologiczne. Termin zakończenia przyszły rok. 

Rewitalizacja Parku Północnego, plac zabaw i wybieg dla psów. To zadanie jest realizowane już od 

jakiegoś czasu. Powstał taki bardzo naturalistyczny plac zabaw technologii drewnianej  Nie wiem, czy 

Państwo byliście. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Byłem. Bardzo właśnie chciałem powiedzieć. Super to jest zrobione. 
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Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Jest to naprawdę wkomponowało się w tą przestrzeń Parku Północnego, czyli w taki naturalistyczny 

charakter tego parku idealnie. Nawet te warunki gruntowe, czyli takie mocno podmokłe. Trudne 

warunki gruntowe, ale zarazem ta głębokość terenu sprzyja. Tam są nasadzenia. Nasadzenia, ale też 

jakby te liny, po których się drepcze, gdzieś tam się robi, tak dosyć mokro, więc niektóre dzieci, nawet 

mój osobiście syn miał wrażenie, że to jest celowe, żeby po prostu nie spaść z liny, bo jest tam tak 

dosyć mocno wilgotno. 

Wiele głosów 

(niewyraźne) Super. (niewyraźne) I wybieg dla psów. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

I wybieg dla psów jest podzielony takie dwie strefy wolnego wybiegu i sportowa. Wykonawca był 

niezwykle trudny  (niewyraźne) dwóch tematów z drugiego końca Polski no udało się dokończyć tą 

inwestycję. Nie wiem, jak ten wybieg dla psów, ale widziałam ostatnio, że też tam ludzie przyjeżdżają 

z miasta i korzystają. Tak, tak, dobrze. 

Radna Anna Krzystyniak 

To znaczy ja latam, obserwuję codziennie funkcjonowanie tego (niewyraźne) dużym powodzeniem, 

natomiast no nie udało się uniknąć jednak pewnej  takiej trudnej sytuacji, że tam nie zostało zrobione 

odwodnienie i tam po prostu tam bardzo dużo wody stoi, tam jest dużo błota  i część tych zabawek  po 

prostu tonie w wodzie. Treningowych takich miejsc. Ja już też to zgłaszałam. Tak, przekazywała Pani 

Prezydent. Są tam też takie elementy metalowe, które jakby wydzielają (niewyraźne) a te alejki 

utwardzone, natomiast na nich sobie zwierzęta (niewyraźne) jak są w rozmachu lecą (niewyraźne) 

ewentualnie do zmiany tych poprawek, jakieś korekty, więc jakby tutaj chciałam też przy okazji 

obrzeżach. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Obrzeża metalowe wokół piaskownicy pewnie, tak?  

Radna Anna Krzystyniak 

Tak, tak, tych, które to jest taka (niewyraźne),  która jakby dzieli ten obszar, gdzie tam jest trawa,   

utwardzeniem przy ławeczkami tam no miałam już parę razy takie zgłoszenie i faktycznie to już w tej 

chwili  tak wystaje, że tam naprawdę to już zagraża bezpieczeństwu. No i tak jak mówię, tam stoi 

woda, więc faktycznie teren jest podmokły. Teren jest niżej. Piękna inwestycja, piękne miejsce zresztą 

też duża batalia była  o to, żeby to mogło w tym miejscu powstać. Tam jest naprawdę cudownie. 

Natomiast tak jak mówię, ta woda tam stoi i w tym momencie, no nie spełnia też to. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

No oczywiście. 

Radna Anna Krzystyniak 

Więc tutaj chciałam przy okazji omawiania zapytać. 

Radna Aleksandra Pabian 

(niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo. 
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Radna Aleksandra Pabian 

Bo gdzieś tam rozmawiałam na temat tego wybiegu i dostałam informację, że tam miała być zrobiona 

przez wykonawcę, miało być zrobione odwodnienie. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Nie. 

Radna Aleksandra Pabian 

Nie miało nic być zrobione? Bo taką dostałam informację właśnie, że to też i to się przesuwało, bo były 

kłopoty z odwodnieniem. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

To nie wiem od kogo taka informacja, bo w zakres zadań nie wchodzi odwodnienie tego terenu. 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzwoniłam do waszego działu  i z działu dostałam taką informację. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Ciężko mi się tu wypowiedzieć, ale nie, tam była istniejąca taka nawierzchnia asfaltowa, która była 

demontowana i w istniejącym terenie no niewątpliwie trudne, bo też taki mocno grunt gliniasty, więc 

właśnie nieprzepuszczalny dla wody, też ten teren jest mocno w dole w sąsiedztwie stawów, więc no 

to zrozumiałe, że te warunki gruntowe są takie mocno wodniste. Ale rozważymy ten temat, no żeby…  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Trzeba poobserwować inwestycję. Wtedy można coś zrobić, prawda?  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Dokładnie. Wszystko już, tak? Czyli teraz Marina 2. Kontynuacja tym razem będzie przystań 

wędkarska. Mamy zabezpieczone środki w budżecie. Zadanie jest wpisane do WPF-u. Uzyskaliśmy 

pozwolenie na budowę. Tam były dwa pozwolenia wydane przez Wojewodę i przez nasz tutaj organ. 

Czekamy w tej chwili na zgodę na wycinkę drzew. 104 drzewa będą w wyniku tej inwestycji wycięte    

i będziemy ogłaszać jeszcze prawdopodobnie końcem tego roku postępowanie przetargowe na 

realizację z terminem realizacji połowa 2024 roku. Planujemy około osiemnastu miesięcy na samą 

realizację. Kolejny temat. Budowa zaplecza sanitarno-szatniowego boiska w (niewyraźne) przy ulicy 

Jedności. Tu jest termin do kwietnia przyszłego roku. Jest podpisana umowa projektuj i buduj, kończą 

się prace projektowe i pomimo wielu tam nacisków na wykonawcę deklaruje, że ten termin dotrzyma. 

Kolejny temat. Budowa budynku wypożyczalni sprzętu wodnego i stanowiska dla ratowników wraz  

z infrastrukturą towarzyszącą. Tu jest wykonany  projekt. Jest już pozwolenie na budowę   

i wykonawca również deklaruje, że już do końca roku budki dla ratowników i wypożyczalnie sprzętu 

wykona. Ten sam wykonawca co w (niewyraźne).  Budowa boiska przy ulicy Edukacji. Zadania do 

wykonania w przyszłym roku. Wpisane do WPF-u na rok 2023. Uzyskaliśmy właśnie pozwolenie na 

budowę. Będziemy wszczynać postępowanie przetargowe. Występujemy również z wnioskiem do 

Ministerstwa Sportu i Turystyki o dofinansowanie  na to boisko. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Jaką kwotę? 2 000 000 chyba, tak?  

 Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

3 000 000  maksymalna kwota dofinansowania plus VAT. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ok. 
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Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

VAT na chwilę obecną zgodnie z kosztorysem 2 300 000. Tam Pani Bożena Nowak zakłada, że 3 000 

000 będzie ciężko, ale być może 2 000 000 udaje się pozyskać. Mamy w budżecie 7 000 000,   

a wczoraj dostałam kosztorysy już wykonane na wartość szacunkową brutto ponad 12 000 000. No, 

zobaczymy, co przyniesie przetarg i oferty wykonawców. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Między boiskiem ze sztuczną drogą (niewyraźne)  

Radny Krzysztof Król 

Chciałem o to zapytać. Nie wiem, czy te wszystkie zostały uwzględnione, jakby tą deklarację tutaj  

z każdej strony, żeby jakby udostępnić  tą część sanitarną też pod ten stadion lekkoatletyczny, żeby te 

zaplecze było troszkę większe i nawet była też prośba, żeby uwzględnić jakby miejsce też dla tych 

lekkoatletów. Jakieś tam biuro potrzebują. Czy coś Pani słyszała na ten temat?  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Jeżeli chodzi o biuro, to na pewno nie i tam powierzchni biurowych tam na pewno nie ma. 

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) Miejsca na sprzęt. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

To jest taki typowy budynek szatniowo-sanitarny. 

Wiele głosów 

I boisku i arenie. (niewyraźne) będzie w środku? (niewyraźne) Miejsce dedykowane lekkoatletom, 

żeby mieć swój kąt jakiś tam po prostu. (niewyraźne)  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Tu chyba chodzi też głównie o to, że te drużyny (niewyraźne) czy dzieci, które mają WF na arenie 

lekkoatletycznej, one też bardzo często przynajmniej z takich informacji, jakie do nas te napływały, 

przebierały się na stadionie miejskim na powiedzmy miejscu, gdzie drużyny młodzieżowe GKS-u są. 

Przynajmniej ja taką informację miałam, Dzisiaj chcielibyśmy, żeby jednak one nie musiały 

przechodzić przez parking, tylko żeby to wszystko zostało zorganizowane na tym terenie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Myślę, że tutaj (niewyraźne) Tam by można było zrobić dodatkowo (niewyraźne) gdzie można by było 

zrobić, zrobić szatnie. Tam też chyba przyłącze  jest blisko nawet do ścieków cmentarnych i to jest to 

jedyne miejsce, gdzie może być. 

Radny Krzysztof Król 

No taki mini magazynek (niewyraźne) ich rzeczy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Oni korzystają z tego dużego magazynu.(niewyraźne) (niewyraźne) i tam po prostu też  (niewyraźne) 

Później to wtedy się w tym magazynku przebiera, a to są powiedzmy, (niewyraźne) incydentalne 

sprawy. Lekkoatleci (niewyraźne) trenera oni mają pomieszczenie zgodnie w sumie z tym, co kiedyś 

tam planowaliśmy, mają na stadionie piłkarskim, mają swoje pomieszczenie, tam mają swój 

powiedzmy kantorek, gdzie mogą trzymać karty zawodnicze, mogą założony usiąść z zawodnikami  

i tak dalej. Do momentu kiedy ci trenerzy nie będą tam chodzić, bo będą załóżmy sami przyjeżdżali  

z samochodu to jeszcze zawodnicy   tam też nie będą chodzić. Tu jest rola trenerów, to jest to co ja im 

cały czas tłumaczę. Jeżeli wy macie tam pomieszczenie, bo MOSiR płaci za to  i za pomieszczenia 
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szatniowe, to wtedy powiedzmy, no niestety no trzeba iść tam kawałek, przebrać się i teraz wrócić. 

Jak ktoś będzie przychodził prosto z domu,  na przykład przyjedzie samochodem i w tych 

(niewyraźne) wyjdzie i zacznie biegać, no to wtedy traci sens  powiedzmy przebieranie, ale przyjdą 

czasy powiedzmy tak jak jest chłodny listopad, grudzień, jakiś deszcz to i tam i tak wcześniej muszą 

być. My za to jako MOSiR płacimy także trenerzy mają gdzie się przebierać i mają gdzie mieć swoje 

pomieszczenie. Fakt, jak to będzie jeszcze bliżej, bo toalety to już pomijam, bo  do toalet będą mieli 

bliżej teraz powiedzmy między jednym boiskiem, a areną i to miejsce,  tam są dużo toalety, jest nawet 

tak zrobione po poprawkach naszych, bo projektant zrobił, że (niewyraźne) Myśmy też to 

zaprotestowali, że jednak to nie jest tylko pod kątem piłki nożnej i kibiców piłki nożnej, że tam przyjdą 

sami faceci. One są powiedzmy w miarę równe, no nie są to małe toalety i to jest to miejsce, gdzie tam 

to wszystko pasuje. Tam jeszcze są pomieszczenia, w których dla  jakiegoś tam traktorku, dla jakiejś 

tam rzeczy te, które tam w sumie będą do tych obiektów wykorzystywane i to będzie. 

Radny Krzysztof Król 

Czy mam rozumieć, że te pomieszczenia obsłużą i (niewyraźne) te małe stadiony lekkoatletyczne i te 

nowe, budowane boisko?   

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Tak. 

Radny Krzysztof Król 

Nie będzie konfliktu, nawet jakby tu i tu coś się działo, to będzie to działało? Czy to będzie na 

zasadzie (niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To też tak do końca nie jest, bo piłkarze korzystają głównie z obiektów,  które mają, bo wszyscy się 

przebierają. Oni mają swoje szatnie, mają swój obiekt, oni idą tylko na trening i wracają. Problem jest 

z lekkoatletami większy, bo oni tak jak mówi tutaj Dyrektor. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) też czasami już powiedzmy, jest za daleko (niewyraźne) (niewyraźne) może mniej 

powiedzmy (niewyraźne) Panie Radny, ja się zgodzę, jak będzie załóżmy półmaraton i będzie 2 000 

ludzi, a na stadionie będzie mecz (niewyraźne) drugiej drużyny, gdzie przyjdzie 1 000, no to one będą 

za małe. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To trzeba będzie tak organizować przepraszam Pani Radna, żeby to się nie (niewyraźne). To trzeba 

planować. Wszystko zależy od planowania. 

Radna Barbara Konieczna 

Tak, jeśli chodzi o planowanie to jest na pewno jedna sprawa, ale druga sprawa też doszły do nas 

takie informacje, że w momencie, kiedy trening mają piłkarze wyleci piłka na arenę lekkoatletyczną  

w tym momencie nie pozwala się dzieciom, czy komukolwiek biegnąć ze względów bezpieczeństwa. 

Czy jest to prawdą? Ale ja nie rozumiem. No jest, piłkarze mają treningi, ta piłka może wpaść na 

arenę, prawda? Tam, gdzie, gdzie dzieci akurat zawodnicy biegają, czy w tym momencie takie 

informacje też dotarły do was. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Trening jest na boisku treningowym ze sztuczną trawą i piłka wypadnie załóżmy na (niewyraźne) i to 

dziecko idzie po piłkę, ktoś mu nie pozwala wejść na arenę. 
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Radna Barbara Konieczna 

To znaczy biegać w tym czasie, kiedy mają trening i nie mówię o…  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ale kto ma trening?  Piłkarze? 

Radna Barbara Konieczna 

Piłkarze. 

Radny Krzysztof Król  

Myślę, że Pani Przewodnicząca chodziło o tym, że jak jest trening piłkarzy, to jest jakiś tam konflikt  

z tymi, co biegają po tym stadionie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jest to konflikt niewątpliwie. Jeżeli jest trening piłkarski, to Proszę Państwa, ja  założenie jest takie, że 

jeżeli piłkarze mają trening, to wtedy obiekt jako taki, ale sama bieżnia jest wyłączona. 

Radny Krzysztof Król 

Ja to rozumiem. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

To jest na tej zasadzie, gdybyśmy mieli trening hokejowy, oni by załóżmy, mieli nie wiem, strzały na 

bramkę, my byliśmy na drugiej połowie zrobili ślizgawki. Oczywiście (niewyraźne) to, ale nie, bo  jeżeli 

piłkarze grają, piłkarze załóżmy nie wiem, strzelają na bramkę, kopią tam piłkę i nawet jak będzie ktoś 

dookoła biegał i oni go trafią, sorry.  

Radny Krzysztof Król 

Wracając do sytuacji (niewyraźne) lekkoatleta (niewyraźne) dostał oszczepem (niewyraźne) trafić 

jakiegoś piłkarza (niewyraźnie). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tylko że to też tak nie jest do końca Panie Dyrektorze, bo ten trening tych piłkarzy on jest do południa. 

On nie trwa cały dzień i dlatego to się da pogodzić. To się da. Trzeba zrobić, tak, trzeba zrobić po 

prostu plan, trener planuje, bo trener też ma problem taki w zależności od pogody, od różnych 

sytuacji. Raz się trening odbywa, czasami może się nie odbyć. My nie trenujemy tylko tutaj, na tym 

boisku, ale też trenujemy na osiedlu A, ale to się da pogodzić,  bo to na pewno można taką informację 

udzielić do MOSiR-u tam, gdzie jest no do Pana Bogdana, ale to można wysłać. Można to wywieść. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nasza drużyna nie trenuje więcej, niż chyba 3 razy w tygodniu. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Także to nie jest problem, to nie jest problem. Problem jest, problem jest inny, że nie można na tym 

boisku ze względu na różne tematy nie można tam zrobić siatek, czyli nie można zrobić piłkochwytów. 

Na razie, prawda? No nie można. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nie ma takiego obiektu, który byłby dla wszystkich.  

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) stworzony dla lekkoatletów. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Lekkoatletów i ta cała historia jest taka, że ja po rozmowie z moimi trenerami jeszcze tak założyłem  

słuchajcie, macie teraz załóżmy swój czas, żeby znaleźć trenera i tu jest największy problem, żeby 

stworzyć sekcję techniczną dla rzutów, dla pchnięcia kulą, dla młota. No tak, tylko że jakby to 

powiedzieć, nie ma, kiedyś jak było dwóch trenerów, to wtedy wiem, że na starym stadionie to jeszcze 

ten (niewyraźne)  Teraz nie ma, nie ma po prostu chętnych, którzy by chcieli przyjść, którzy by chcieli 

załóżmy coś takiego wprowadzić. A więc w związku z tym, że też jeszcze przepychaliśmy się z firmą, 

która w ramach remontu nam doprowadziła trawę  do porządku po prostu. No też była ta trawa trochę 

załóżmy, zła, mamy idealną trawę, nie mając, powiedzmy, nie mając swojej sekcji, jeszcze swojej 

sekcji, powiedzmy, młotem, pchnięcia  kulą i tak dalej, i tak dalej, aczkolwiek na zawodach to 

wykorzystujemy i na najbliższe zawody, które znowu będą z lekkiej atletyki na pewno wprowadzimy 

elementy rzutu młotem. Te zawody po prostu będą dłuższe. Teraz były te pierwsze zawody były od  

2 do godziny tam 20,  teraz zrobimy od samego rana i wtedy przyjdzie, żeby też można było zobaczyć 

powiedzmy, skok o tyczce,  skok wzwyż powiedzmy, pchnięcie kulą. Było teraz dwóch zawodników 

(niewyraźne) i tak dalej, i tak dalej. Ja sobie zdaję sprawę, że ta murawa będzie zniszczona, bo od 

pewnego momentu załóżmy w związku z tym, że boisk do piłki nożnej mamy bardzo mało w Tychach, 

do piłki nożnej tej takiej naprawdę zawodowej mamy mało. Mamy tylko Z-kę (niewyraźne) 

Przepraszam, to mamy KS-kę, mamy, mamy osiedle A i to jest trzecie boisko, gdzie (niewyraźne), ale 

pomijając (niewyraźne) Mamy 3 boiska do wykorzystania i dlatego ta pierwsza drużyna idzie raz na 

jeden (niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Trenują, żeby nie zniszczyć. 

Wiele głosów 

Podobało mi się, że tam (niewyraźne), tak?  (niewyraźne) O większym stopniu wykorzystania. 

(niewyraźne) Elementy hybrydy były na Jaroszowicach. Elementy to były (niewyraźne) Pola bramkowe 

były. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Trzeba by spytać J-U-We, bo oni przyjęli już w obieg jakiś czas temu. Nie wiem. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No tam została teraz położona ta nawierzchnia, która była chyba na naszym obiekcie tym, bo jest 

przeniesiona na J-U-We, tak?  Ze stadionu starego.(niewyraźne)  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Rzeczywiście robił tam kilka lat temu, jak to były (niewyraźne) i ta nawierzchnia jakby jest przez 

(niewyraźne) od lat utrzymywana. No w tej chwili jest idealna. No jest idealna, to jest chyba najlepsze 

boisko. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

(niewyraźne) No i dostali takiej możliwości, ponieważ dostali sprzęt odpowiedni i oni to robią tam już  

w ogóle to robią rolnicy. Ludzie, którzy się na tym znają. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Oni mają inny problem. Z wodą. Też Prezydent (niewyraźne) Bo też złożyli jakby wniosek, czy tam 

powiedzmy lobbują Studnia ileś lat temu była też na początku jak jeszcze MOSiR miał to boisko  

w administrowaniu, mieliśmy tam studnię budować,  tylko że  jak ja bym zbudował w domu, to by mnie 

to wyszło powiedzmy, 20 000 złotych, bo bez żadnych pozwoleń i tak dalej, i tak dalej. Jak za to się 

wziął Urząd Miasta,  ja nie mówię tego negatywnie, tylko po prostu są takie przepisy, jak się bierze 

procedura, to my musimy z kolei mieć, bo to nie ja robiłem, to robił (niewyraźne), to robiła Pani 

Naczelnik Kudela, a więc musiała mieć pozwolenie wodnoprawne i tak dalej, i tak dalej, i tak dalej, i to 
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wyszło chyba z 8 lat temu, czy pięć lat temu to wyszło w granicach 80 000 złotych. Teraz jest tylko 

problem,  czy kwota, jaką oni płacą za wodę, czy ta studnia się nam w cudzysłowie powiedzmy, spłaci 

po 10 latach, czy po prostu po 20, czy może załóżmy (niewyraźne). No ja jestem w kontakcie  

z Prezesem (niewyraźne), także wiem, jaka to jest kwota. Oni powinni z tego, co mówi Prezes około  

3 000 (niewyraźne) na rok. Teraz wylewają około 2 000, czyli jest to w granicach powiedzmy 15 000 

na roku. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To i tak by się opłacało. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Najpierw by trzeba. Po 4, czy po 5, ale najpierw by trzeba było te projekty, które miały (niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Jaka byłaby cena. Ale to też Panie Dyrektorze, nie o to chodzi,  bo jak oni by mieli studnię, to oni 

wtedy nie będą obniżać ciśnienia w tym wodociągu, który mają i nie będzie problemów z tymi 

wszystkimi sąsiadami. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Mówi, że mogą podlewać boisko. Mówię o umowie z (niewyraźne), że mogą podlewać o  22 do 6 rano. 

My, jak robimy lodowisko na Brzozowej, to kiedyś też włączaliśmy jeszcze o 6,  jak przychodzą 

pracownicy,  no ale to 7:30 (niewyraźne) I też to rozumiem. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Przewodniczący,  to może dokończmy. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak jest (niewyraźne) Proszę bardzo. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

(niewyraźne) Do boiska na Edukacji to jeszcze tylko dopowiem, bo ta kwota jest rzeczywiście 

zawrotna, a to jest nawierzchnia hybrydowa podgrzewana z pełnym odwodnieniem,  trybunami, z tym 

zapleczem, z wjazdem miejscami parkingowymi. Piłkochwyty, ogrodzenie. No full wypas. Budowa 

wodnego placu zabaw w parku Jaworek. Ogłosili postępowanie przetargowe. Spływają zapytania. 

Także otwarcie jest planowane w listopadzie i realizację  chcemy zakończyć w 2023 roku w sierpniu. 

Doposażenie placu zabaw przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym numer 3 przy ulicy Cmentarnej. 

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) Możemy sobie jakąś tą dokumentację zobaczyć, koncepcję?  Do stadionu właśnie tych 

węzłów, tego wszystkiego. (niewyraźne) I czy to po prostu nad tym, co pracował też MOSiR nie, czy 

możemy.  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Dobrze, jeżeli chodzi o projekt boiska przy ulicy Edukacji. 

Radny Krzysztof Król 

Bardziej tych sanitariatów wszystkich. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Dobrze, jak najbardziej. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Bo to da nam taką informację, gdzie my w rozmowach. 
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Radny Krzysztof Król 

A my te informacja przekażemy dalej już. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Dobrze, jak najbardziej. Rzeczywiście  na etapie projektowania myśleliśmy, że administratorem będzie 

MOSiR i MOSiR tutaj brał udział w tych uzgodnieniach. Dzisiaj dostałam informację, że ostatecznie 

Tyski Sport będzie administratorem tego obiektu. Natomiast no już jesteśmy na takim dalekim etapie, 

że nie będziemy zmieniać, mamy pozwolenie na budowę. Jak najbardziej  (niewyraźne)  

Radna Barbara Konieczna 

(niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Jeszcze nie został ogłoszony przetarg. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Jaworek, jest zainteresowanie, spływają zapytania, więc liczymy na to, że oferty będą. Nie, otwarcie 

mamy w listopadzie. (niewyraźne) pytania, to przesuwamy termin otwarcia, no bo wiadomo, żeby  też 

przygotować. No wszyscy chcą dostać wszystko na tacy, przedmiary w wersji edytowalnej, 

(niewyraźne) No generalnie, no też jakoś się rozumiemy, więc uzupełniamy. Doposażenie placu 

zabaw przy ulicy Cmentarnej. To jest na tyle trudny temat, że generalnie wykonawca zszedł z budowy, 

jeżeli chodzi o budowę sali gimnastycznej na ulicy Cmentarnej, jesteśmy teraz na etapie 

inwentaryzacji tego stanu istniejącego, nabycia praw autorskich do dokumentacji tego projektuj i buduj 

i będziemy niestety musieli ogłosić jeszcze jedno postępowanie celem no zakończenia realizacji tej 

inwestycji. No więc ten plac zabaw na pewno się przedłuży, bo to wszystko się przedłuży też z racji 

tego, że wchodzimy w okres zimowy. Jesteśmy w ziemi na etapie fundamentów. Na pewno jest 

zrobiony projekt, tam kilka urządzeń zabawowych za salą gimnastyczną, jeżeli chodzi o ten projekt. 

(Niewyraźnie) Tak, tak, tak, 

Radna Barbara Konieczna 

Więc będzie ogłoszony nowy przetarg?  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Tak, będzie ogłoszony nowy przetarg.  

Wiele głosów  

Będzie aktualizacja kwoty robiona? Tak, tak, tak. To znaczy w ogóle. (niewyraźne) Znaczy to, co jest 

w ogóle z inflacją i waloryzacją to wiadomo, natomiast generalnie (niewyraźne) (niewyraźne) 7 300 

000 kontrakt. (niewyraźne) 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No mogę podać jeden przykład. Klej CR16 z 55 złotych na 43. 22 kilo. No taka jest prawda. Czy 

Państwo macie jakieś pytania do naszej. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Są jeszcze 2 tematy. 

.Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 Jeszcze 2 tematy. 
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Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Tak. Zostało jeszcze. 2 tematy. To jest budowa boiska przy ulicy Darwina i Kubicy. To są zadania, 

które wygrały w tegorocznej edycji budżetu obywatelskiego do realizacji w przyszłym roku. Z tego co 

pamiętam, (niewyraźne), to są istniejące boisko o nawierzchni asfaltowej będą dokonywane nakładki 

poliuretanowe wyposażenie, czyli podobnie jak dokonać (niewyraźne). To wszystko, dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czy Państwo Radni mają jakieś pytania do Pani Naczelnik? Do Pani Kierownik. Proszę bardzo. 

Radna Aleksandra Pabian 

Jak tak jesteśmy przy tym budżecie obywatelskim i tych budowach,  i tak dalej,  w 2020 roku wygrał 

projekt jeśli chodzi o rolkowisko, w 2021 był ogłoszony przetarg na budowę tego i sprawa ucichła. Co 

z tym się dzieje?  

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

To znaczy rzeczywiście, to był ten rok pandemiczny,  kiedy wycenialiśmy, no zawsze wyceniamy rok 

wcześniej te projekty, przyszła pandemia, drastyczny wzrost cen i tam pamiętam, był praktycznie 

prawie, że 100% wzrost cen. Teraz tak strzelę, ale nie wiem, czy tam było 200 000 zaplanowane, tę 

ofertę mieliśmy 400 000. Były chyba dwa postępowania przetargowe. To ceny się trzymały. No to była 

decyzja tutaj szefostwa, że no nie jest racjonalne uzupełnienie środków praktycznie 100% więcej i była 

podjęta decyzja. To było chyba jedyne zadanie z budżetu obywatelskiego niezrealizowane. No nic, 

ono po prostu nie zostało zrealizowane. No i tyle. No i nic. 

Radna Aleksandra Pabian 

Już nie ma szansy, żeby ono było teraz? (niewyraźne) Ktoś walczył i mieszkańcy chcieli  to robić. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Tak, tak, tak. 

Radna Aleksandra Pabian 

Bo miejsce było (niewyraźne)  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No to za chwilę mogę powiedzieć, bo już dawno temu też mówiłem, ale to za chwilę. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Natomiast tutaj wtedy pojawiła się propozycja. Ten teren jest piękny owszem, natomiast on tam jest 

bardzo bogaty w infrastrukturę podziemną. Tam bardzo ciasno było, żeby się zmieścić, więc 

zrobiliśmy też opiniując ten wniosek, co można, żeby to boisko w takiej małej formie zmieścić. Po  

wszystkich rozmowach, które były toczone, uznaliśmy, że może dobrze zrobić jedno boisko, ale takie  

z prawdziwego zdarzenia, czyli takich gabarytów naprawdę, gdzie mogłyby i dzieci pojeździć,  że jeżeli 

być może trochę starsze osoby w hokeja zagrać, ale to było w sferze rozmów. Na chwilę obecną nic 

się tam nie wiem, czy coś Pan wie więcej. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jest miejsce, gdzie, gdzie może być powiedzmy albo (niewyraźne) albo czy może być (niewyraźne). 

(niewyraźne) skończy tak teraz jeszcze można na rolkach jeździć powiedzmy, bo jest ciepło. 

lodowisko, gdzie są szatnie, parkingu może nie ma (niewyraźne) ulicy Brzozowej. Jest to duży plac po 

starym lodowisku, asfalt, który w zasadzie nadaje się do remontu już, bo już jest w takim stanie, a nie 

innym. Czyli to jest to, co mówiliśmy na temat boiska w Siemianowicach, a więc jest to plastik, gdzie 

nasi zawodnicy powiedzmy z hokeja na lodzie jeżdżą, jest bardzo fajnie, gdzie można postawić bramki 

do hokeja,  gdzie można jeździć na normalnych (niewyraźne) się ślizga i można jeździć. Oprócz tego 

powiedzmy po tym, gdy była infrastruktura, powiedzmy do zamrażania, no to wtedy w tym miejscu  
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i tak robimy lodowisko sezonowe. Nic innego nie było (niewyraźne) po prostu tam można było grać  

i wtedy robimy lodowisko. 

Radny Krzysztof Król 

Jaka jest perspektywa czasowa tego wydarzenia?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

A tego wydarzenia to są na razie marzenia. Sfera, powiedzmy, ja już wskazuję miejsce, bo próbując 

powiedzmy, obiekt przykładowo przy Nałkowskiej albo gdzieś są, my też musimy o sanitariatach 

myśleć,  później o jakichś szatniach myśleć, a tam w zasadzie  

Radny Krzysztof Król 

Panie Dyrektorze, a w tym miejscu na przykład to mam (niewyraźne) potem, ale to przy okazji jak Pan 

to poruszył, to chciałem się zapytać, czy byłaby szansa na przykład też udostępnienia tego obiektu 

hokeistom,  młodym chłopakom, żeby grali tam w hokeja?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ale mówimy lodowiskach?  

Radny Krzysztof Król 

O lodowisku zewnętrznym. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jedyny minus, jedyny minus tego lodowiska i podstawowy to jest, że nie ma, że nie ma siatek dookoła.  

Radny Krzysztof Król 

Ale jakby były siatki to jest taki jak gdyby,  ja tu reprezentuję rodziców, którzy bardzo by chcieli, żeby 

coś takiego powstało. Rozwiązałoby to w jakiś tam sposób problem naszego lodowiska, a ta młodzież 

powiedziałaby o każdej godzinie z rodzicami by chcieli docelowo, a im cały czas się mówi, że nie 

można, że zniszczą i mają wielki żal Panie Dyrektorze, że nasze bandy z naszego lodowiska poszły 

do innego miasta i tam też się tak dzieje. (niewyraźne) Gdzie są?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nie wiem. 

Radny Krzysztof Król 

Ja sobie zapisałem,  żeby nie zapomnieć. (niewyraźne) (niewyraźne) tak mi powiedzieli rodzice są to 

bandy z naszego lodowiska. Taką mam informację i bardzo jest smutno, że tam się dało to zrobić. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Powiem tak. Takie informacje na pewno sprawdzę. 

Radny Krzysztof Król 

To proszę to sprawdzić. Mi chodzi o to, żeby po prostu jeżeli (niewyraźne) ale to bardzo poruszył. 

Fajnie by było, żeby po prostu jak tam jest możliwość tego lodowiska, będą to szatnie, to udostępnić 

ten jakiś taki w mniej atrakcyjnych  godzinach co są ślizgawki dla hokeistów młodych, bo oni by mogli 

tam zajęcia robić, trenować i wtedy nie byłoby może takiej wielkiej kolejki (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

 Dobrze, ja nie wiem o jakich drużynach mówimy.  (niewyraźne) To chyba bym był wariatem. Ja wiem, 

że lodowisko, które jest zbudowane na (niewyraźne) wystąpi w najnowszej technologii, którą, którą 

budowała firma. A nasze bandy kupił Polski Związek Hokeja na Lodzie i prawdopodobnie nie ma ich 

nigdzie, bo nie są w stanie To są bandy, które były w starym, w starym stylu budowane. Teraz się 
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buduje całkowicie inaczej. To były bandy, które jeszcze były nie wiem które, no są stare. Tam z tego 

co ja wiem, ale sprawdzę to i jutro Panu powiem. Nawet może dzisiaj to może nie, ale tam są bandy  

z tego co ja widziałem są bandy normalne, bandy normalne, plastikowe, które są widoczne i każde 

lodowisko, które było na przykład tak samo jak i w Mikołowie ono kupowane było pod względem 

rekreacyjnym i tam to było pod względem też powiedzmy nie dla rozgrywek,  tylko dla (niewyraźne). 

Nasze były kupowane pod względem rekreacji. Myśmy w ogóle w żadnej procedurze przetargowej nie 

mówili o dodatkowych siatkach i teraz jak puścimy takie dzieci, to sorry, (niewyraźne) każdy by musiał 

stać i się  chować, bo ja nie (niewyraźne). Ja rozumiem, ale będą inne nie krążki, ale na przykład ja 

też mówiłem piłki, czy jakieś takie  proszę bardzo, to dla (niewyraźne) technicznych nie ma sprawy. 

Radny Krzysztof Król 

Myślę, że wrócimy do tego. Ja to sprawdzę  te informacje. Dają mi przykład, że tak to się odbywa  

w Mikołowie na lodowisku otwartym, otwartym lodowisku i dali przykład Mikołowa i też mi powiedzieli, 

że im jest przykro, że tam są nasze bandy. Taką informację dostałem od rodziców. Ale to wszystko 

sobie sprawdzimy. Ale nie widzi Pan żadnych problemów, żeby tam z czasem po prostu udostępnić  

w zimę lodowisko dzieciakom z MOSiR-u, tak? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Z czasem widzę, bo jeżeli założymy ogólnodostępne ślizgawki, ja cały czas tłumaczyłem,  że mamy po 

prostu my robimy naukę pływania, robimy w sobotę, w niedzielę na (niewyraźne)  instruktor 

(niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam  Panie Dyrektorze, ale tutaj podziękujemy już Pani. (niewyraźne) Czy są jeszcze jakieś 

pytania do Pani Katarzyny? Nie ma tak, to bardzo dziękujemy. 

Radny Krzysztof Król 

Fajnie, że budujemy te wszystkie lodowiska, te obiekty, ale też taka prośba  może nas wszystkich jest 

taka, żeby to wszystko żyło,  żeby to było dla Tyszan po prostu, żeby robić wszystko, żeby to było od 

rana do wieczora po prostu otwarte i żeby tak to wyglądało, żeby po prostu dostęp był tego, to 

obserwujemy na, bo ja  takim fanem też jestem trochę tam oglądałem tych boisk w różnych miastach  

i nawet tam gdzieś w Europie i wiem, jak to się odbywa,  a u nas jest taki (niewyraźne). Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję. Racja, ale tu jest szef.(niewyraźne) Bardzo dziękuję. Bardzo dziękuję. 

Wydział Innowacji i Inwestycji Katarzyna Książek 

Bardzo dziękuję. Ja absolutnie jestem za, dla Tyszan wszystko otwarte. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Bardzo dziękujemy za merytoryczne wypowiedzi na wszystkie nasze nurtujące nas pytania. 

(niewyraźne) Proszę Państwa, to teraz przechodzimy,  czyli ten temat mamy z głowy. Zakończyliśmy 

punkt 4 i no w następnym mamy sprawy bieżące,  wolne wnioski. Ja to rozumiem tak, że już dużo 

rzeczy w tych sprawach bieżących, w wolnych wnioskach omówiliśmy. Ja też bym proponował,  żeby 

to było taka formuła otwarta, żebyśmy się nie przekrzykiwali. Fajnie to wygląda, że sobie rozmawiamy, 

jest super, jest super atmosfera, dlatego też bym proponował żeby tak dalej to no ja tylko mówię, tak 

mówię ogólnie, ale najpierw chciałem jedną rzecz powiedzieć, ponieważ jak Państwo, no nie ma tutaj 

głównej zainteresowanej, bo nie ma tej naszej koleżanki i nie ma tutaj również osób, które na ostatniej 

Komisji Infrastruktury składały wniosek, co bardzo mi się nie podobało, ponieważ został złożony 

wniosek formalny, który jakby nie miał żadnej racji bytu. Przynajmniej częściowo nie miał racji bytu.  

A do czego zmierzam? Jeżeli na Komisji Infrastruktury składa się wniosek, który dotyczy bezpośrednio 

oświaty, a problemem nie są tutaj tylko pieniądze, ale jest też rozpoznanie potrzeb i pewne informacje, 

które ma MCO, które ma Prezydent Gramatyka, który odpowiada za oświatę. To ja uważam, że takie 

tematy powinny być najpierw rozpatrywane na Komisji Oświaty. Byłem zbulwersowany zachowaniem 
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jednego z Radnych, który złożył taki projekt, natomiast mówi do mnie głosujesz, czy nie?  Ja mówię, 

znam pewne dane, że nie może to być głosowane, bo to traci sens i rację bytu. Jestem w posiadaniu, 

tak jak to ten Pan mówił, wszystkich dokumentów na ten temat. Nie mówię, że mam je w teczce, ale 

mam wszystkie pisma, o których chcę tutaj powiedzieć. Dlaczego? Dlatego żebyśmy, Proszę 

Państwa, pilnowali też na innych komisjach, że coś takiego jak rozpoznanie potrzeb należy do Komisji, 

która ma w nazwie oświata, kultura i sport i dlatego o sporcie rozmawiamy z Panem Dyrektorem 

Staniczkiem, o oświacie rozmawiamy z Panią Dyrektor Gnacik, rozmawiamy z Panem 

Wiceprezydentem Gramatyka  i taka powinna być tutaj kolejność. Ja sprawdziłem ten temat, bo 

zostałem wezwany tam do głosowania. Oczywiście nie głosowałem, bo znałem pewne 

uwarunkowania, które po prostu nie pozwalały głosować, bo głosowalibyśmy nad czymś, co  nie ma 

sensu. Chodziło tylko o to, żeby ktoś nie głosował i żeby gdzieś tam na peryferiach chodzić, że ktoś 

składa wniosek, jak ktoś nie głosuje. Ja bardzo nie lubię takich wrzutek, takich sytuacji i będę tego 

pilnował i proszę Państwa również Radnych z tej Komisji, jak nazwa wskazuje mamy bardzo ważną 

komisję, bo to jest największy budżet w tym mieście, bo my mamy budżet około pół miliarda złotych,  

jeżeli chodzi o oświatę, o sport i kulturę i chciałbym, żebyśmy takie rzeczy jak rozeznanie potrzeb, jak 

inne sprawy dotyczące chociażby w oświacie, przebudowy, rozbudowy, czy budowy, tutaj sobie o tym 

mówili. Zwróciła się kiedyś do mnie Pani Radna Patrycja Pawłowicz, żebyśmy już się zastanawiali nad 

tym,  jakie punkty włożyć na następne półrocze. Jednym z takich punktów, a też dotyczyło to między 

innymi szkoły na Mąkołowcu  i też nie może być tak, że na Komisji Infrastruktury ktoś  składa jakiś 

projekt, a pomija Komisję Oświaty, gdzie też merytorycznie powinniśmy o takich rzeczach rozmawiać, 

bo to my powinniśmy mieć dane na ten temat. Ilu jest uczniów, ilu uczniów dojeżdża etc, etc. Koszty. 

Koszty tego wszystkiego. Oczywiście, jeżeli my dojdziemy do pewnych wniosków, to oczywiście 

przekażemy to na następnej komisji i z jakąś adnotacją,  jaka jest nasza w tym elemencie,  czy w tym 

pomyśle, jaka jest nasza tutaj, jakie jest nasze stanowisko. Natomiast ja chciałem powiedzieć jeszcze 

jedno, że stanowisko stanowiskiem, natomiast Proszę Państwa, na to trzeba mieć pieniądze, bo to są 

ogromne pieniądze. Ja tylko powiem pokrótce, bo powiedziałem, że przygotuję to na tą Komisję  

i chciałem powiedzieć o tym, że właśnie dostałem taką informację, że jest głosowanie, bo jest 

przeróbka i jeden z Radnych składa wniosek, że na ulicy,  na ulicy Katowickiej 104 jest remontowany 

obiekt i że tam można zrobić klasy lekcyjne. Ten sam wniosek zostaje złożony, a ja odkopałem 

dokumenty, podzwoniłem, pochodziłem po Urzędzie i okazuje się, Proszę Państwa, że było zupełnie 

inaczej, że do 25 października 2021 roku napisało pismo, napisało pismo Rada Rodziców do Pana 

Prezydenta o taką inwestycję. Potem w ślad za tym,  11 listopada, czyli parę dni później do Pana 

Prezydenta napisała Pani Dyrektor szkoły w tej samej sprawie. A już 1 grudnia i to wiedzieli wszyscy, 

była odpowiedź do Pani Dyrektor i wyrywkowo odczytam. Odnosząc się do pisma w sprawie 

przystosowania pomieszczeń znajdujących się na parterze budynku przy ulicy Katowickiej 104 na 

potrzeby szkoły informuję,  że wszedł  po przeprowadzonej analizie nie możemy pozytywnie rozwiązać 

zrealizować tej prośby, ponieważ tam są budynki mieszkalne i tam są mieszkańcy i miasto musiałoby 

teraz tych mieszkańców gdzieś zakwaterować, czyli nie ma takiej możliwości i to Radni wiedzieli, 

natomiast składając coś nie pozwolą dojść do słowa, gdzieś ktoś się przejęzyczy i zrobi się wielka 

awantura. Dlatego ja bym Państwa prosił, jeżeli będziecie na innych Komisjach  będą takie sprawy 

najpierw rozpatrzymy to tutaj, mamy tu odpowiednie osoby do tego,  a wtedy to pójdzie na inne 

komisje, prawda? Taką mam prośbę. No i teraz chciałem tyle prosić o tą tutaj dyskusję. Zaraz będzie 

Pan Dyrektor, ale chciałbym, żeby Państwo się wypowiedzieli na ten temat. Otwieram tą dyskusję  

w tym punkcie. Otwieram dyskusję w tym punkcie. To znaczy w tym punkcie, w tym, o czym 

powiedziałem, jak Państwo uważacie, bo (niewyraźne) Ja tylko jestem organizatorem tego. Tutaj 

Panowie, Państwo jesteście takimi samymi członkami tej Komisji, jak ja, ja tylko tutaj organizuję tą 

Komisję, natomiast możecie Państwo mieć jakieś zdanie na ten temat, to chętnie na ten temat 

wysłucham, bo no to to samo, jak będziemy rozmawiać o sporcie i też chciałbym wiedzieć najpierw, 

jakie jest zapotrzebowanie w mieście, co trzeba zrobić, a dopiero potem prawda składać gdzieś tam 

wnioski do Komisji Infrastruktury, czy do Komisji Finansów. Takie jest tutaj moje zdanie. Proszę 

bardzo, Pani Ania. 

Radna Anna Krzystyniak 

To znaczy no ja zgadzam się tutaj, że jeżeli przedmiot dotyczy naszej komisji, działania naszej komisji  

no to powinna jakąś rekomendację uzyskać i też to, co  mówimy, no to jest kwestia właśnie zbadania 

potrzeb i  jakby musimy tak celowo wydawać te pieniądze. Wiadomo, że tych potrzeb jest dużo, 
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pieniędzy jest coraz mniej, więc nie wiem, nie wiem, bo nie znam tej sprawy z tej komisji, bo ja to nie 

jestem na Komisji Infrastruktury, więc tylko mogę się domyślać, że jakby właśnie ten głos został 

pominięty, ale chyba teraz wydaje mi się, że w dzisiejszych czasach, kiedy faktycznie jest duży deficyt 

i będziemy musieli  bardzo wybierać w co będziemy inwestować  i za czym będziemy głosować, jeżeli 

chodzi o budżet no to tutaj jak najbardziej te rekomendacje uważam, że powinny być, jeżeli chodzi  

o nasz zakres działania naszej komisji. Dziękuję. 

Radna Barbara Konieczna 

Ja, jeśli mogę Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo, Pani Barbara Konieczna. 

Radna Barbara Konieczna 

W jednym zdaniu. Każda komisja ma przedmiot działania komisji, gdzie żeśmy głosowali na samym 

początku tej kadencji. Uważam, że wszyscy Radni powinni się do tego dostosować, bezwzględnie tak  

i tak jak Pan Przewodniczący powiedział, jeżeli to dotyczy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, to tu 

będziemy opiniować. Będziemy dyskutować, a później ewentualnie możemy to przekazać dalej do 

Komisji Finansów Publicznych, czy też Infrastruktury.  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. 

Radny Krzysztof Król 

Ja tylko powiem, że z wszystkimi się zgadzam. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To ja otwieram teraz dalszą część dyskusji na te tematy. Jest z nami Pan Dyrektor MOSiR-u, Marcin 

Staniczek. Także proszę Radnych jeżeli Państwo macie jakieś pytania do Pana Dyrektora, to jest to 

ten moment. 

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) Takie odnoszę wrażenie, patrząc na inne obiekty, i tu (niewyraźnie) mówię Mikołów, 

Ruda Śląska, nawet tam sobie pojechałem. Czy w innych miastach nawet takich na urlopie, jak 

spędzam to często sobie hotel biorę koło takich sportowych obiektów i mam wrażenie zawsze, że te 

obiekty tętnią życiem. Są otwarte od 5-6 rano   do wieczora i tam cała obsługa skupia się tego obiektu 

na tym, żeby pomóc  tym ludziom. (niewyraźne) Przepraszam. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Przepraszam. Dziękuję bardzo. Dobra, dzięki. Dziękuję. Dobra, ok. (niewyraźne) niestety nie nasze. 

(niewyraźne) I prosiłbym bardzo,  załóżmy, że jeżeli będziemy tak dyskutować, załóżmy, że ktoś to był 

bardzo dobry numer ze sprzedaży (niewyraźne). Przynajmniej nie mieliśmy Panie Radny, utylizacji  

i jeżeli prosiłbym bardzo, że jeżeli ktoś będzie coś mówi, to niech Pan najpierw sprawdzi. 

Radny Krzysztof Król 

Na pewno przekażę to rodzicom i nie zrobię to w takim stylu, jak Pan mnie teraz (niewyraźnie) 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek . 

No, zdenerwowaliśmy się. 

Radny Krzysztof Król 

 Ja po prostu przekazałem to, no mam prawo chyba. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale to jest takie dobre miejsce, żeby o tym rozmawiać. Więc spokojnie, jest pytanie 

Radny Krzysztof Król 

Wracając jeszcze do tych obiektów w innych państwach, w innych krajach po prostu mam wrażenie, 

że tam usługa jest po to, żeby pomagać w tym wszystkim, biorących udział w tych różnych zabawach. 

I jest do tego, że nawet to zaobserwowałem, że rano robią każdy przegląd urządzenia, naprawiają, 

serwisują. Po to są, a tu na tych obiektach w niektórych mam wrażenie, że to wygląda na takiej 

zasadzie, że obsługa jest po to, żeby po prostu nikogo nie wpuścić,  żeby się nic nie zepsuło i wtedy 

mają święty spokój. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek . 

Ja rozumiem, że to było ogólnie, czy to było o MOSiR-ze, bo jeżeli o MOSiR-ze  to bym bardzo prosił 

(niewyraźne). 

Radny Krzysztof Król  

Ogólnie na przykład  teraz wróćmy do stadionu lekkoatletycznego. Nie, że tam po prostu tak jest  

i takie mamy sygnały od ludzi i będziemy w punktach tutaj tak, mamy tutaj chyba podzielamy 

(niewyraźne) także proszę Koleżanki o dokładną treść. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja się tylko odniosę (niewyraźne) Generalnie dużo przebywamy w środowisku lekkoatletycznym. Dużo 

z nimi rozmawiamy. Mieliśmy wiele spotkań i jakby docierają te sygnały, że brak takiej elastyczności, 

takiego spojrzenia na to, że jeżeli ktoś jest i kończy trening i ma go jeszcze nie wiem, do wykonania  

2-3 okrążenia to jakby czasami jest  proszony o to, żeby już kończył, jakby nie czeka się na ten 

moment. Dla mnie robienie treningu na arenie lekkoatletycznej,  a robię najczęściej 2 razy w tygodniu, 

o ile mi czas pozwala, to jeżeli idę na określoną jednostkę, to chcę ją wykonać i wiele osób właśnie 

sygnalizuje, że nie ma tej możliwości dokończenia, że przychodzi ten zmrok i jednak jest proszony  

o to, żeby zakończyć trening i wyjść na zewnątrz. To jest akceptowane przez ludzi, ale jeżeli idę  

w stronę tej wypowiedzi Krzysztofa, jakby fajnie było, żeby to widzimy, że oni jeszcze ten trening 

wykonują,  żeby jednak pozwolić im zakończyć. Mówimy o takiej elastyczności takiemu wyjściu 

naprzeciw, żeby była ta harmonia z jednej  i z drugiej strony. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tutaj można prosić jeszcze Pan Wiceprzewodniczący chciał zabrać głos. 

Radny Maciej Jędrzejko 

Dzień dobry Panie Dyrektorze. Ja tak ogólnie chciałbym powiedzieć, ponieważ też mam trochę takich 

doświadczeń  zagranicznych. Spędziłem dość sporo czasu we Francji  i tam miałem kontakt z takim 

merem miasta, który jest ginekologiem, tak jak ja. Dużą klinikę ma tam ginekologiczną i pojechałem 

tam głównie z tych powodów, ale oprócz tego on mi pokazał różne rzeczy w mieście, między innymi 

obiekty sportowe i to co mnie uderzyło, to to, że te obiekty od rana do wieczora żyły. To znaczy były 

otwarte dla rodzin, mnóstwo się tam działo, jakby cały czas. To było takie wzruszające dla mnie, 

ponieważ ja mam jako dziecko złe doświadczenie ze sportem, ponieważ  zostałem pobity na stadionie 

kiedyś jakimś tam sportowym i długo nie chciałem mieć z tym nic wspólnego. Ale po co to mówię? 

Mówię to po to, bo to mnie wtedy bardzo tak poruszyło i wzruszyło, ponieważ jakby bardzo to miasto 

było otwarte na rodziny z dziećmi, które sobie ćwiczyły, czasem organizowały się jakieś grupy,  

rodzice to głównie organizowali, to zgłaszali do szefa danego obiektu sportowego i on ustawiał pewien 

grafik takich różnych spotkań i on był otwarty dla ludzi, ponieważ byli mieszkańcy, więc to było dla nich 

albo bezpłatne, albo mocno dotowane przez miasto, albo płacili tam jakieś grosze za udział i jakby,  

jeżeli tylko rodzice zgłaszali taką potrzebę, żeby przyjść nawet w 5-6 osób, to on im to organizował 

tam i teraz pytanie brzmi, bo chcielibyśmy, żeby te wszystkie obiekty, na które poszły grube miliony  

i super, że one funkcjonują i są dobrze zarządzane. Natomiast, czy moglibyśmy zrobić coś, co by 

sprawiło, że te obiekty jakby miały taką aurę, że tam może być każdy, że tam może każdy się 
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zorganizować, zgłosić jakiś taki akces, czy zorganizować grupę, przyjść i że to będzie jakoś im 

zorganizowane,  czy jakaś pomoc w tym zakresie będzie udzielona tak, żeby jakby miasto też miał 

takie poczucie, żeby ludzie tutaj, nasi mieszkańcy mieli to poczucie, że oni mogą w każdej chwili, czy 

według grafiku (niewyraźne) to zdaję sobie z tego sprawę, ale jednak zorganizować na przykład jakieś 

tam wewnętrzne zawody  nie wiem, osiedlowe tam na przykład na tym osiedlu. Czy taka sytuacja 

byłaby możliwa i w związku z tym, czy wydłużenie czasu pracy, na przykład od godziny 5 rano do 20, 

na przykład byłoby możliwe?   

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek . 

Może tak. (niewyraźne) trochę tak  łechce, żeby myślicie, że obiekty wszystkie są MOSiR-owskie. Na 

pewno nie. MOSiR ma tylko część obiektów. Między innymi też dzisiaj przyniosłem (niewyraźne) takie 

gdzie,  też widać, powiedzmy, które są MOSiR-owskie, a które nie są,  bo jeżeli będziemy mówili, 

powiedzmy, że będziemy chcieli zrobić, będziemy chcieli zrobić zawody na skatepark'u no to powiem 

fajnie, no i będziecie mieli pretensje do nich, że my to zamykamy i tak dalej. To nie jest MOSiR-

owskie. To, co Pan teraz powiedział,  jestem przekonany, że tak na tych obiektach jest, że jeżeli po 

prostu obiekty są otwarte i nikt nie korzysta z nich, kluby sportowe, powiedzmy, gdzie te obiekty są 

zamknięte, to ja sobie nie wyobrażam, nie wyobrażam, żeby, żeby pracownicy MOSiR-u komuś 

powiedzieli (niewyraźne) to teraz spadaj, bo ty teraz założeń nie będziesz ćwiczył.  Ja takich sygnałów 

nie mam, bo tak ogólnie to my możemy mówić, gdybym ja na przykład słyszał, że był człowiek, 

przyszedł  na obiekt, ośrodek wypoczynkowy Paprocany i przyszedł  załóżmy z rodziną,  a mój 

pracownik by powiedział wyjdź z tego boiska, bo na przykład zniszczy nam załóżmy  nie wiem 

murawę,  ten taran, który jest, no to chyba tu by nie pracował, jakby ktoś chciał zagrać w siatkówkę, 

powiedzmy na tym boisku wyżej, tam od 20, czy od 30 lat załóżmy w moim wieku i jeszcze starsi 

przychodzą i grają. Wręcz przeciwnie. Ja mam informację cały czas, że te obiekty są otwarte, że one 

są dobrze przygotowane, że one są wszystkie sprawne. My mówimy teraz, ja mówię też ogólnie, bo 

gdybym ja załóżmy miał sygnał, że ktoś nie chciał, nie wiem Pana wpuścić, bo by musiał nie wiem,  bo 

by musiał sprzątać po Panu albo coś, to wtedy bym powiedział, to jest grane, mówimy teraz o arenie, 

ale no powiedzmy po jakichś tam też po rozmowie załóżmy z Radnym Krzysztofem załóżmy, też 

powiedzmy przekonał mnie do  otwarcia obiektów. Ja mówię, decyzja prawdopodobnie będzie tak 

jeszcze muszę z Kierownikami usiąść, że my ten obiekt otworzymy. Oczywiście warunki będą 

wcześniej. Otworzymy go, bo tak, monitoring jest w środku, a więc te wszystkie magazyny, które 

mamy on jest monitorowany, monitorowany też jest budynek. Jak się okaże po prostu, że zbyt dużo 

będzie wezwań, bo ktoś tam załóżmy nie wiem, wzbudza alarm i tak dalej,  no to niestety pójdzie  

w drugą stronę, czyli będziemy zamykać. Jestem daleki od tego, żeby zamykać obiekty, bo obiekty są 

powiedzmy nadzorowane, są zamykane, to są typu hala sportowa, stadion zimowy. Powiedzmy te, 

które basen i tak dalej, i tak dalej, ale większość boisk MOSiR-owskich, jakbyśmy zerknęli, one są 

otwarte. Przez przysłowiową Nałkowskiej, gdzie tam po prostu nie wiem, czy Państwo wiecie, czy 

byliście kiedyś na takim malutki obiekt w ogóle koło księdza (niewyraźne) ksiądz, potem tam w sumie 

nie zrezygnował przez różnego rodzaju nie Nałkowskiej, tylko tam  na Czułowie przez Jaroszowice  

w te wszystkie, one są otwarte. Moi ludzie co najmniej  2 razy w tygodniu przejeżdżają wszystkie 

obiekty, sprzątają  w piątek przed weekendem i sprzątają w poniedziałek po weekendzie. Wszystkie 

obiekty są monitorowane. Jeżeli siatka się urwie, to staramy się powiesić te wszystkie kosze, które 

wiszą i tak dalej, i tak dalej. Ja, gdybyśmy teraz nawet wsiedli w samochód i powiedzieliśmy  

i zaproponowaliście, gdybyśmy pojechali tam na Przejazdową (niewyraźnie) był bym spokojny, że te 

obiekty one z jedną małą uwagą, że nie jest dla niepełnosprawnych, bo tam jest tak zbudowany 

pomnik, jak i załóżmy wejście, że nie można oczywiście szeroko otworzyć, też trzeba będzie zmienić  

i nie można z wózkiem wjechać, ale co do tego, to ja jestem przekonany, że te obiekty są naprawdę 

sprawne, wyczyszczone. 2 razy co najmniej w tygodniu. Mamy obiekt powiedzmy na Paprocańskiej,  

gdzie też po prostu z odśnieżaniem problemy były, ale to dochodzimy powiedzmy i współpracy  

z miastem. Co jeszcze z areną?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę, Pani Patrycja, proszę bardzo. 
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Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

My tu chyba nie chcemy powiedzieć, że to obiekty są, że wydaje mi się, że źle troszkę zrozumiał 

naszą wypowiedź, bo my nie twierdzimy, że obiekty są źle zaopiekowane, bo one są dobrze 

zaopiekowane. My widzimy, że jest czysto. My mówimy o tym, że chodzi o pewnego rodzaju 

dostępność, bo Pan mówi o tym, że kierownicy, czy tam obsługa jeździ i to widać tak, że jest czysto. 

Ja mówię o arenie, ja się wypowiadałam stricte, jeżeli chodzi o arenę lekkoatletyczną. Ja tutaj, jakby 

moją wypowiedź w ramach wyjaśnienia skupiłam wokół areny lekkoatletycznej i tym, jak osoby 

przychodzą stricte na dany trening, bo raz czują się bezpiecznie, bo są powiedzmy, w miejscu, gdzie 

mogą spokojnie zrobić trening. (niewyraźne) O, tutaj też na przykład, więc jakby ja odnoszę się do 

mojej wypowiedzi. Sama mówię, byłam świadkiem, gdzie Pan, który wydaje mi się, że on nie jest 

stricte na obiekcie tutaj areny, tylko jest chyba przy stadionie, on już jak dochodzi do tej sytuacji, kiedy 

zapada zmrok on już, jakby pojawia się, już sygnalizuje, bo ja to w taki sposób odbieram. On już 

sygnalizuje, że zbliża się ta godzina, ale mówię, jeżeli ktoś pracuje do godziny 16, to widzimy jaka jest. 

(niewyraźne) Ale ja bym prosiła, żeby (niewyraźne) O godzinie 16:00, jedzie do domu, przebiera się, 

to jest godzina 17:20, nim on dojedzie na tą arenę i będzie chciał ten trening zrobić, bo po prostu  

z technicznych możliwości jest aktywny zawodowo, nie zrobi tego w innych godzinach. 

Radny Krzysztof Król 

 Ani nie zrobi tego o 5 rano. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Więc to jest tylko taka. 

Radny Krzysztof Król  

Ad vocem jeszcze chciałem, bo nawet otworzymy jak będzie zamknięty ten obiekt to i tak przez te 

ogrodzenie ktoś przejdzie. To żadna bariera. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

(niewyraźne) Widzę, że trzymasz to teraz w tajemnicy wszystko. 

Radny Krzysztof Król 

Ale co trzymam w tajemnicy? (niewyraźne)  

Wiele głosów 

O to chodzi, żebyśmy byli wszyscy skuteczni. Proszę Państwa, czyli. (niewyraźne) Rozumiem to tak. 

Jeszcze. Obiekt załóżmy, ja może powiem. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale Panie Dyrektorze jeszcze Pan Radny chciał jeszcze zabrać głos. Proszę bardzo. 

Radny Maciej Jędrzejko 

Właściwie ad vocem. Chodzi o to, żeby może taki pomysł mam, czy gdyby na przykład ogłosić na 

stronie internetowej MOSiR-u, że istnieje możliwość, na przykład dłuższej pracy MOSiR-u jeżeli 

znajdą się, na przykład grupy chętne do takiej współpracy. Może gdybyśmy, bo chodzi o to, żeby 

wyjść troszkę też do ludzi, pokazać im, mamy obiekt za grube 20, czy tam 30 000 000. Chodzi o to 

też, żeby ta arena pracowała, jakby też  tak marketingowo dla miasta nie, bo jakby sport to jest 

zdrowie. To jest bardzo ważny element. W Norwegii  na przykład jak ktoś jedzie sobie na narty, to ma 

dofinansowanie, ale nie jesteśmy Norwegią, ale sport powoduje, że nasi mieszkańcy są zdrowsi. To 

się dzieje w skali makro oczywiście, natomiast gdybyśmy zachęcali ludzi do tego, żeby na przykład 

organizowali się i żeby mieli taki w głowie, bo ludzie mają w głowie, że tam się dzieją wielkie obiekty, 

wielkie rzeczy sportowe, ale tak, żebym ja mógł z Heńkiem, z Wieśkiem nie wiem, pograć w piłkę i tam 

pójść na stadion, to nikomu nawet do głowy nie przychodzi. Mnie chodziłoby o to, żeby pokazać 

mieszkańcom Tychów, że to nie jest tylko dla  drużyn sportowych, dla klubów sportowych, dlatego, że 
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to nie jest jakby dla wiecie, dla wielkich jakichś tam,  tylko też dla tych zwykłych ludzi, którzy na 

osiedlu lubią sobie pograć w piłkę i chcą sobie w 10 osób przyjść i pograć na przykład na arenie. 

Oczywiście, jeżeli będzie na to miejsce. Chodzi tu jakby o rozszerzenie elastyczniej tego czasu, tak 

żeby mogli sobie przyjść na przykład, wieczorem nie, czy dokończyć trening. Tak jak mówi tutaj 

(niewyraźne). To tyle. 

Radny Krzysztof Król 

Ja ad vocem. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam. Panie Krzysztofie, ja jedno zdanie. Jedno zdanie,  bo to jest, mówimy tutaj o sporcie 

amatorskim głównie, prawda? I ten sport amatorski wymaga takiego dopieszczenia, takiej troszeczkę 

takiego innego podejścia, bo wiecie Państwo, zawodowcy sobie zawsze poradzą. Zawodowcy mają 

konkretne godziny, to jest ich zawód, nawet jeżeli chodzi o młodzież, która bo tutaj Pan Dyrektor też 

mówi o tym, że obiekty, że obiekty tak, jak na przykład wszystkie orliki no one też funkcjonują, one też 

są pod szkołami, są różne, no różni są właściciele. Ale tam wszędzie jest grafik. Tam nie ma takiej 

możliwości, że się przyjdzie na przykład na chociażby na (niewyraźne) i się wejdzie kiedy się chce. 

Nie ma takiej możliwości, bo to jest wszystko w grafikach. Tam też się można zapisać. Amatorzy też 

się zapisują i tutaj chyba trzeba wypracować taką właśnie sytuację, takie właśnie zasady na ten 

stadion lekkoatletyczny, że być może, ale ktoś musi nad tym trzymać tą pieczę. Ktoś musi tak jak się 

to mówi, trzymać ten przysłowiowy zeszyt, gdzie będą ci ludzie się zapisywać? i będą mieli, będą 

mogli w tym brać udział. Tak ja to widzę. Ja nie jestem od lekkiej atletyki, bardziej gry zespołowe, ale 

podejrzewam, że to jest to samo, a na tak wielkim obiekcie lekkoatletycznym może ćwiczyć ileś grup. 

Oni sobie chyba nie przeszkadzają. Też nie jest trudno  na pewno nie mogą się odbywać rzuty, skoki  

i biegi równocześnie, ale my mówimy głównie o biegach, prawda? O wykorzystaniu tego stadionu  

i tutaj bardzo dobrze powiedział Pan Wiceprzewodniczący, gdzie ja podpisuję się wszystkim, czym 

mam, że to jest promocja zdrowia. To jest coś, co jest najważniejsze. Ja cały czas gdziekolwiek 

jestem robię to w różnych miejscach. Cały czas mówię o naszych Paprocanach, mówię o naszych 

obiektach, bo to jest promocja zdrowia i jeżeli to załapiemy i to nam się uda zrobić, to będzie super. Ja 

bym miał taką prośbę, bo to chyba będzie chodziło, będziemy oczywiście dalej rozmawiali,  ta formuła 

jest fajna, nikt nikogo nie przekrzykuje, jest ok, natomiast tu trzeba by było usiąść, być może trzeba się 

spotkać w jakimś gronie i po prostu to spisać. No i po prostu to spisać,  że ten Pan odpowiada za to, 

oni tam mają oczywiście godziny pracy, że ten zeszyt nie jest nieulotny, tylko są ludzie wpisani. No to 

proszę Cię Krzysiu, zaproponuj jakąś tam. 

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) spotkania z tymi osobami  najbardziej zainteresowanymi. Są po prostu jakieś takie 

stowarzyszenia. (niewyraźne) i niech oni wyartykułują te swoje potrzeby dokładnie i Pan Dyrektor 

wtedy powie, czy można, czy nie można się spotkać w połowie drogi i myślę, że wszyscy będą 

zadowoleni i chciałem jeszcze Maćku, do Ciebie wrócić, żebyś przytoczył ten jeszcze. W prywatnej 

rozmowie rozmawialiśmy na temat Francji. Nie, nie mówiłeś, że Burmistrz wysyła mieszkańcom 

zaproszenia, żeby przyjść na stadion lekkoatletyczny. 

Radny Maciej Jędrzejko 

 Tak, to co mnie poruszyło  to rzeczywiście tylko odpowiem, że tam to już było parę lat temu. Jeszcze 

wtedy może tak internet nie był rozkręcony jak dzisiaj, ale tam wręcz wysyłano pisma do mieszkańców 

czy też do osiedli, do Rad Osiedli tego typu, że zapraszamy na stadion, że możemy tak jeszcze 

organizować, jakby oni wychodzili do ludzi i dzięki temu, jakby mieszkańcy mieli takie poczucie, czy  

z tego skorzystali czy nie, to już inna sprawa. Natomiast mieli tą możliwość, że jakby obiekt sportowy, 

czy hala, czy tego typu arena jakaś, że ona wychodzi z inicjatywą do mieszkańców. Coś niezwykłego 

zupełnie dla mnie, ale no my jesteśmy, no jakby chcemy iść do przodu, chcemy iść w kierunku 

Europy. Byłoby cudownie, gdybyśmy też w ten sposób o tym trochę zaczęli myśleć, że to, że Ci ludzie 

do nas przychodzą to też jest budowanie pewnego wizerunku miejskiego jako miasta otwartego dla 

ludzi, dobrego miasta, ale dwa, że miasta, które dba o zdrowie mieszkańców. Myślę, że to jest bardzo 

istotne i mówię właśnie o amatorach.  Dziękuję, ja już skończyłem. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo, Pani Ania Krzystyniak. (niewyraźne) Pan Dyrektor wszystkich wysłucha i potem 

odpowie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Miód na moje serce przecież no. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No to się cieszymy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Jak działa arena? Jak działają inne obiekty sportowe? Dziękuję bardzo, że Pan Przewodniczący 

pochwalił, załóżmy, orliki, że tam powiedzmy jest, jest kartka i zapisane kiedy są jakieś (niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ten orlik tutaj  na Wejchertów jest pod MOSiR-em i on działa wzorowo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ale wszystkie obiekty działają wzorowo, tylko Proszę Państwa, nie obraźcie się,  ale może gdybym to 

powiedział wcześniej to może by nie było problemu z areną. Z areną jest tylko jeden problem  dla mnie 

powiedzmy i sami zresztą wiecie jaki, bo jeżeli jest drugi to za chwilę powiemy, jest druga, jest drugi 

orlik, który jest na Borowej i tam też jest po prostu są, jest kartka wywieszona i tam jest każdy wie, że 

o tej wchodzą ci, o tej wchodzą (niewyraźne) odchodzą ci i moment, i teraz kwestia jest powiedzmy, 

nie wiem,  jest oświetlenia ,gdzie można było (niewyraźne) i wtedy załóżmy się,  świecić to gdzieś  

i 5 minut wyłącza się i koniec, inne obiekty powiedzmy, najgorsze w cudzysłowie ludzie nie mają 

oświetlenia typu Nałkowska, typu Przejazdowa, typu tam jeszcze powiedzmy inne, to są typowo  

w sumie obiekty typowo  światło dzienne. To można tak powiedzieć, przychodzą,  się robi ciemno  

i koniec. I teraz jest, i teraz jest arena lekkoatletyczna, która załóżmy, która została wybudowana 

zgodnie z projektem i została przekazana do MOSiR-u w takim stanie, a nie innym. Ona jest jeszcze 

powiedzmy, na gwarancji i wiemy dla kogo obiekt budowaliśmy. Budowaliśmy obiekt dla lekkoatletów, 

dla sekcji, które tutaj przychodziły. Jeszcze były Minister Bańka, który też jeszcze (niewyraźne) tam 

zabierali głos. Gdzie ma być, gdzie mają być szatnie, żeby pod trybunami i tak dalej, i tak dalej. 

Projekt był, każdy go widział i wiedzieliśmy, że budujemy stadion piłkarski i na terenie stadionu 

piłkarskiego miejskiego będzie część szatni wyłączona dla areny lekkoatletycznej i tam będą szatnie 

dla zawodników, dla trenerów, pomieszczenia dla trenerów. I tak to miało być. De facto tak jest, de 

facto tak jest. Jest arena, ja moim trenerom mówię, proszę się iść tam przebierać, bo jak wy pójdziecie 

(niewyraźne) będą się przebierać i tak dalej, i tak dalej. O toaletach od samego początku się mówiło, 

że  jeżeli są treningi, to mają szatnie. Ja się zgodzę, że jeżeli ja mam zajęcia, powiedzmy, a tam 

przedszkola przychodzą też powiedzmy, ta arena żyje. To nie jest tak, że ona jest pusta i tam nikogo 

nie ma. Ta arena żyje od rana, od 6 rano do 22 ona żyje. Ale braki to za chwilę. I teraz, i teraz jest 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pan Dyrektor (niewyraźnie) 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

I teraz jest układ taki, że ktoś chce kto przychodzi mój pracownik rano, otwiera i wtedy, i wtedy 

załóżmy,  można przychodzić, można tam trenować, można w sumie wszystko robić. O godzinie 22 

albo o zmroku zamykamy. Zamykamy powiedzmy, tylko pod względem załóżmy bezpieczeństwa. Po 

jakiejś tam analizie, po dyskusji, powiedzmy po jakimś czasie, ja się w najbliższym czasie spotkam  

z kierownikiem  i prawdopodobnie nie mówię, że na pewno, ale załóżmy będzie to obiekt otwarty. Tak 

jak to już na początku powiedziałem. W trakcie dnia, w trakcie dnia może tam przychodzić każdy. 

Przychodzą przedszkola, przychodzą szkoły, mają WF-y. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Sport szkolny. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No, ale bardzo dobrze. Tu jeszcze jest szkoła prywatna. 

Radna Barbara Konieczna 

Panie Przewodniczący, ja mam swoje obowiązki i przepraszam Was najmocniej, ale zaplanowane już 

2 tygodnie temu. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Bardzo dziękujemy za udział. Przekażemy wszystko. Dziękujemy Pani Basiu. Jasne, że tak 

(niewyraźnie). To trzeba, to trzeba po prostu będzie dopracowywać powolutku, ale na pewno to 

zrobimy. Dziękujemy za udział. Wszystko jest ok. Dziękujemy bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

I przychodzą tam szkoły, przychodzą przedszkola, są przedszkola i tych nauczycieli jak tam 

powiedzmy (niewyraźne) ale dochodzimy i dochodziliśmy, i dochodzimy sprawy napraw 

gwarancyjnych, bo też w sumie gwarancja i tam nie ma problemów załóżmy, z uczestniczeniem,  

z bieganiem. Jeżeli jest trening piłki nożnej i to jest pierwszy, wyjątek, jak jest trening piłki nożnej  to 

też na tej kartce, która jest przed jest zaznaczony trening GKS-u  i wtedy przepraszam bardzo, obiekt 

jest zamknięty. Drugi raz obiekt zamknięty, pomijając o tej 22, drugi raz jest zamknięty między godziną 

mówię z głowy, czyli z niczego się mogę mylić, między  godziną 17 chyba, a 19. To wtedy jest do 

wszystkich stowarzyszeń zorganizowanych w mieście lekkoatletycznych, które mogą przyjść  

i przeprowadzać treningi. Są to grupy zorganizowane, czyli wiedzą załóżmy, jak biegać. Czasami się 

zdarza, że (niewyraźne) i tam mają swoje treningi po łuku, zmiana pałeczki bla bla bla bla.  

W szczegółach. (niewyraźne) Profesjonaliści. Są trenerzy, którzy trenują i potem jak oni schodzą, 

obiekt jest dalej  ogólnodostępny i teraz tak, jeżeli teraz jak pójdziemy i teraz minusy. Pierwszy minus, 

który tam zauważyliśmy bardzo przy pierwszym, przy pierwszym naszym, przy pierwszych  naszych 

zawodach już był deszcz, czy zadaszenie. No brakuje. Ja uważam, że jakby było słońce, to by też było 

źle. Jak jest powiedzmy, deszcz to jest też źle. Dwa, jest oświetlenie. Ja wiem, że oświetlenie ktoś by 

tam mi powiedział,  a gdyby Pan załóżmy jakieś tam, załóżmy, lampki przywiesił. Nie, (niewyraźne) to 

już pomijając, (niewyraźne) ale jak MOSiR będzie budował lampki, to będzie to budował projekt  

i wykonawstwo, to nawet nie MOSiR będzie robił, tylko to jest Urząd Miasta jest od inwestycji, a więc 

my to możemy przejąć i to nie jest kwestia, że ja sobie tam jakiś  jupiterek zrobię, bo to powoduje, że 

jeżeli nie ma światła, no to wtedy każdy wchodzi na swoją odpowiedzialność. Najwyżej przepraszam 

bardzo, rano przyjdzie pracownik i kogoś znajdzie, załóżmy z nocy, na bieżni albo gdzieś,  może i tak 

być, ale jest to obiekt zakładamy, taki jak te wszystkie dzienne, ale na Nałkowskiej tam do nie wiem,  

na (niewyraźne).To nie jest też obiekt zamykany. Do 5 rano,  o 2 w nocy się jeszcze kąpią, a potem są 

załóżmy, zdjęcia, że wybili nam dwie szyby za 40 000 złotych. Jeżeli tutaj   będzie to załóżmy,  

w sposób cywilizowany, a więc nie będzie wzbudzania alarmowanie, nie będzie musiała grupa 

przyjeżdżać na ochronę i tak dalej, i tak dalej,  a ktoś będzie biegał, bo wie, że jest ciemno i sobie nie 

wiem, latarką będzie świecił no to w zasadzie to jest jego, jego sprawa. Oświetlenie to, które jest  

z parkingu no jest jakieś, które jak gdzieś się zgubi, powiedzmy to wtedy, załóżmy trafi. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Włączony telebim  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Włączony telebim przepraszam bardzo nie, bo telebim (niewyraźne). 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

 Ja mówię z doświadczenia, że są treningi, które wykonuję w takiej godzinie. On jest włączony. 
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Radny Krzysztof Król 

Ja myślałem właśnie dlatego,  że to jest taka alternatywa. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) My go też włączamy, bo po prostu się psuje i tam co jakiś czas po prostu (niewyraźne) te 

LED-y są wyłączone. Cały czas tak jakbyśmy (niewyraźne) załóżmy dwa razy w roku (niewyraźne) że 

się zepsuł, a (niewyraźne). To jest raz. Dwa, jest teraz tak. Kiedyś, kiedyś, bo z tą trawą. O trawę 

walczyliśmy bardzo, bo firma, która to zbudowała po prostu cały czas  ja uważam, że była zła trawa. 

Złe odwodnienie było i tak dalej. Walczyliśmy z nią strasznie. Udało nam się doprowadzić, że w koszty 

gwarancyjne firma przyszła i pocięła ten cały (niewyraźne). Myśmy się spierali czy tam te ziarnka, 

powiedzmy piasku, to jest 10 mikronów,  czy 8 mikronów, bo tak było, powiedzmy, w specyfikacji. No  

i po przecinaniu nagle się okazuje, że myśmy tam krawężniki wyciągali po prostu. (niewyraźne) 

Oszukała nas, czyli nie było jakby takiego nadzoru, bo teraz jak tam to boisko będzie budowane 

(niewyraźne) No co mieli to sobie wrzucili, zakopali i tyle, i teraz jest trawa  naprawdę jest trawa 

bardzo dobra. Ja trawę, jak moi zawodnicy kończą powiedzmy z MOSM-u, czy tam załóżmy 

(niewyraźne), czy nawet każdy inny nie widzę żadnych problemów, żeby sobie (niewyraźne). Nie 

widzę żadnych problemów. Z jednych organizacji, których  odmówiłem  to był półmaraton i to 

świadomie powiedziałem, że na pewno nie, bo jak mi organizatorzy przyszli i powiedzieli, że oni by 

chcieli, żeby ja mówię słuchajcie, 2 000 ludzi przyjdzie mi na murawę, gdzie ja tę murawę 

przygotowuję  dla GKS Tychy. Ona nie kosztuje po 100 000 złotych (niewyraźne). Świadomie 

powiedziałem na pewno nie, ale jeżeli ktoś przyjdzie powiedzmy, nawet  no to bym było taki, załóżmy, 

że bym też zwrócił uwagę, jakbym ja poszedł z dzieckiem załóżmy i ja bym gdzieś tam biegał,  

a dziecko by mi załóżmy w w zeskoku się bawiło powiedzmy, babeczkami, no chyba bym też zwrócił 

uwagę, że to nie to miejsce, jak się nazywa (niewyraźne) no przecież robiliśmy robiliśmy Senioriadę. 

Ci seniorzy też  po tej murawie chodzi przecież, nie było problemu. Jak jest sucho i jak teraz 

odwodnienie jest  które działa no to ja nie widzę problemu, bo tam nawet strat nie będzie. Co innego, 

jakby była woda,  ktoś wejdzie. No to wtedy jest, to jest trawa,  to nie jest sztuczna trawa. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Panie Krzysztofie, proszę bardzo. (niewyraźne) Aha, Pani Ania jeszcze była. Pani Ania jeszcze. 

Proszę bardzo. 

Radna Anna Krzystyniak 

To znaczy tak. No z tego co słyszę w tej makroskali zaczyna się już też myślę, że to jest kwestia 

jakiegoś takiego porozumienia i pogadania. Ja widzę, że jest wola i po naszej stronie (niewyraźne) ale 

też my wyartykułujemy to, co nas nurtuje, ale fajnie, że o tym rozmawiamy. Natomiast ja chciałam też 

zwrócić uwagę, że no pokolenie naszych dzieci to jest (niewyraźne). To nie jest homo sapiens  i to są 

dzieci wychowane przy ekranach telewizorów, przy wysokich technologiach. I tutaj my mówimy  

o zdrowiu. Słuchajcie, my mówimy o rozwoju dzieci, jak nie chcemy mieć, przepraszam bardzo, debili 

za chwilę  to my musimy inwestować w sport, ale już od małego. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Od przedszkola. 

Radna Anna Krzystniak 

 I udostępniać, bo ja tu w zeszłym roku też, jak masowo były remontowane boiska przy szkołach i były 

zamykane. Ja wiem, że to akurat nie jest pod Pana opieką, ale też tutaj wnioskowałyśmy  o to, żeby te 

boiska były otwarte i dostępne po godzinach pracy szkół wtedy, kiedy się nie odbywają tam lekcje WF-

u, bo były sytuacje takie, że one były zamykane, a dzieciaki przez płot z narażeniem oczywiście też 

swojego zdrowia i bezpieczeństwa skakały, bo one chciały, one już po prostu i tak jak mówię, więc  

w mikroskali sprawdźmy też, czy te wszystkie boiska, jeżeli chodzi o przy szkołach, są dalej dostępne, 

pootwierane, bo tam dla takich małych dzieci to jest też fajna, fajne miejsce, gdzie mogą (niewyraźne) 

Też mamy tak jak mówię, przykład płynie z góry, więc rodzic, który regularnie uprawia sport, jakby 

pokazuje dzieciom więc wydaje mi się, że idea jest super, że mamy możliwości, mamy obiekty i tylko 
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kwestia właśnie dogadania i pewnych wyłączeń i mamy świadomość, że też no nie można też tych 

obiektów oddać tak po prostu. Tylko trzeba jednak mieć jakąś nad tym kontrolę,  no bo też jakby te 

osoby, które uprawiają ten sport w klubach (niewyraźne) zawodowo też są na dobrej, na dobrej 

nawierzchni ćwiczyć. Natomiast tak jak mówię, na pewno jest jakiś kompromis (niewyraźne) i fajnie, że 

to już się dzieje, bo słyszę, że są deklaracje, że, ale tak jak mówię, ja ze swojego punktu widzenia, jak 

widzę to małe pokolenie tych dzieci, no to z przerażeniem. Jeżeli my faktycznie im nie pokażemy, że 

tak naprawdę sport rozwija i dzieci, które uprawiają sport lepiej się uczą, lepiej, no po prostu są 

dziećmi o wyższym ilorazie inteligencji to dopiero (niewyraźne) Ale naprawdę to wpływa na to, że 

(niewyraźne)  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Mamy w Tychach ponad 1 000 dzieci w 8 tych mamy ponad 1 000 dzieci, także zapraszamy do każdej 

sekcji i dla dziewczynek, i dla chłopców, i dla starszych. Myślę, że będzie to do 18-19 roku życia  

i lekka atletyka, i siatkówka, koszykówka bez piłki nożnej,  także zapraszamy. Każde dziecko, kto chce 

może przyjść do nas i może spokojnie ćwiczyć. Plus nauki pływania w 3 klasach, które   powiedzmy,  

o których się mówi, tylko że 2 klasy (niewyraźne) (niewyraźne) o MOSiR-ze, który od 12 lat 

(niewyraźne) ale szkoły przyjeżdżają, od 12 lat przyjeżdżają na basen miejski, mają instruktora, mają 

za darmo basen, tylko przejazd muszą sobie zapłacić. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale to Panie Dyrektorze, wszyscy wiedzą, to nie jest tak, że my nie wiemy, że MOSiR organizuje te 

zajęcia na swoich obiektach, bo to (niewyraźne) (niewyraźne)  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nikt nie jest idealny. 

Radny Krzysztof Król 

Ja chciałem takie techniczne sprawy jeszcze tam   zapytać. O co chodzi właśnie na tej naszej arenie 

lekkoatletycznej z zakazem biegania po pierwszym torze?  Powiem, gdzie jest problem. Może 

Patrycja. Patrycja jest od biegania i wie o co chodzi. Te jednostki treningowe, że wszyscy chcą po 

prostu tak trenować, jak będą biegać i o to chodzi. Patrycja, nie powiedziałem czegoś?  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz  

Znaczy, powiem tak, no bo są różne grupy biegowe, różne osoby wrzucają różne zdjęcia. 

Mnie też się zdarza wrzucić zdjęcie i akurat na jednym zdjęciu, którym uchwyciłam, była osoba, która 

zawodowo trenuje i ja byłam  właśnie na tym pierwszym torze   i tam się taka dyskusja potoczyła, że 

na pierwszym torze  nie wolno biegać. No i tam ta dyskusja się toczyła, więc my też zaczęliśmy. Ja 

teraz dokładnie powiem to, co chciał Krzysiu powiedzieć. Chodzi o to, że zdecydowanie łatwiej 

biegaczom zawodowym, czy też mniej zawodowym, amatorom jest zrobić trening na tym pierwszym 

torze, bo oni nie muszą liczyć tak. Oni nie wiedzą, że tyle, a tyle okrążeń na te 2 kilometry. Jeżeli ktoś 

robi rytmy, czy robi interwałowe treningi, zdecydowanie łatwiej, więc my byśmy chcieli, bo mówię, 

słyszymy jakieś domniemania tutaj już prosimy o to, żeby Pan Dyrektor nam powiedział, dlaczego tak 

jest, że tego pierwszego toru, jakby nie możemy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja rozumiem to tak, że jeżeli  ktoś przychodzi i robi trening, no nazwijmy sportowiec, który gdzieś tam. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Profesjonalista. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No profesjonalista,  jak jest profesjonalista to wtedy przychodzi na popołudniowe zajęcia (niewyraźne) 

Ale osoba, która powiedzmy gdzieś tam przychodzi do południa i bierze udział, na przykład kiedyś 

brała udział w zawodach  amatorskich, a teraz powiedzmy, gdzieś tam przebija się do jakichś tam 

zawodowych,  ja uważam, że jeżeli przyjdzie i powie mojemu pracownikowi, to nawet (niewyraźne) 

mogę powiedzieć, robi trening na zasadzie, że powiedzmy  nie wiem, mierzy czas i tak dalej, o też nie 

widzę problemu. Dla mnie problem jest, dla mnie problem jest taki, że jeżeli przychodzi załóżmy grupa 

uczniów, że jak przychodzi 40  i po którym torze biegają? Wszyscy po pierwszym. Wszyscy. 

(niewyraźne) 

Radny Krzysztof Król  

 Ile osób (niewyraźne) gwarancję, ale że można. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Tam było  zalecenie tego, który budował, żeby po prostu ten pierwszy tor,  każdy, kto przychodzi, to 

wchodzi na pierwszy tor i biega. Ostatni jest w stanie idealnym i niezniszczonym. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie mam takiego zdjęcia z AWF-u, gdzie ten pierwszy był wyjechany całkowicie, a wszystkie inne, tak 

było na (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

I teraz nawet problem  załóżmy, że potem przychodzi ten amator załóżmy i on będzie chciał biegać,  

a tu się okazuje, że my mamy,  jakby to powiedzieć, na 6 torów mamy 5 dobrych, a  1 mamy zły. I po 

tym pierwszym już nie będziemy biegali ani zawodów nie możemy. Ja mówię to pod tym kątem. To 

jest tylko, żeby ograniczyć, a jeżeli ktoś chce biegać, powiedzmy, 2 000, a jest lekkoatletą, to tam są 

takie kolorowe punkciki, że wtedy przychodzi i widzi tu jest 2 000, stąd jest start na 10 000,  na tyle, 

jak ja bym chciał biegać albo robić sobie sprawdzian na 2 000  to szukam na bieżni i widzę kwadracik  

i biegam. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Panie Dyrektorze. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja wiem, że po 300, po 400, bo (niewyraźne) 

Radny Maciej Jędrzejko  

Rozwiązanie jest matematyczne. Wystarczy policzyć długość tych torów. 

Radny Krzysztof Król 

Ale to jest już (niewyraźne). Deklarację nawet słyszałem, że nawet jak będzie (niewyraźne) 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jak ktoś przyjdzie przysłowiowy zawodnik, jak Pani przyjdzie i powie ja zgłaszam, że ja tu robię 

trening to jest ok, ale jak przyjdzie 10, że oni teraz będą po tym pierwszym to nie, to mój pracownik 

będzie mówił, że nie. 

Radny Krzysztof Król 

Panie Dyrektorze, słyszałem nawet taką deklarację, że nawet jak zabiegają to miasto wymieni ten tor. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ok, deklaracje takie są, tylko, że szkoda po prostu niszczyć 5 torów dobrych dla 1 złego. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Bo nie można zrobić jednego toru. Tak. Proszę bardzo, Pani Patrycja. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Panie Dyrektorze, jeszcze tak nawiążę do Pana wypowiedzi, bo mówimy, że do 22.  Nie, nie zgodzę 

się z Panem, że obiekt jest czynny do 22. bo wielokrotnie fizycznie (niewyraźne) Nigdy nie 

powiedziałem, że. Nie, nie, ja mówię o arenie, bo mówi Pan, że do 22. Mój syn ma bardzo często 

treningi. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Do zmroku. 

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) Albo 22, albo (niewyraźne)  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz  

Syn ma trening na 18 na bocznym boisku, więc ja żeby jakby zrobić sobie już swój trening no, to już 

nie mogę tego robić na arenie, tylko (niewyraźne).Super. Bardzo się cieszę z tego powodu. Dziękuję. 

Radna Aleksandra Pabian 

(niewyraźne) Chyba, jeżeli mogę, w przyszłym tygodniu zmieniamy czas w weekend. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) Ja też będę w jakiś sposób sprawdzę. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Będziesz biegał?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Nie, nie, po prostu sprawdzał ile od tej 22 do 6 rano, ile tam (niewyraźne) tych ludzi było,  bo się może 

okazać, że my teraz pół godziny mówimy, a tam w ciągu (niewyraźne) 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak, proszę bardzo Panie Radny. 

Radny Ali Nurbagandow 

Zgadzam się (niewyraźne) To trzeba nagłośnić. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

No dobra, to dla naszej stronie będzie, że po prostu zmiana systemu korzystania załóżmy, że będzie 

(niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To ja chciałem 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

(niewyraźne) bardzo dobrze zwrócił uwagę na to Maciej, tak, przepraszam Maciej, żeby 

zintensyfikować te działania w sferze Facebook'a.  Gdzieś tam może innych jakichś mediów.  No 
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dzisiaj powiedzmy sobie wprost, ja gdziekolwiek chciałabym jakąś informację znaleźć to oczywiście 

wpisuję sobie to w wyszukiwarkę, ale jednak ten Facebook tę informację ma. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Chciałem się tutaj odnieść, że ja jestem z tych, z Tych oczywiście, ja jestem z tych, którzy komputer, 

telefon tak, Facebook'i już nie, także ja jestem bardziej sprawnościowo wolę, niż  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

(niewyraźne) że te informacje najczęściej są na jakiejś grupie wrzuconej. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

O pierwszej turze nie będę pisał, o tym, że (niewyraźne) zmieniamy, powiedzmy to powiemy, że dla 

jakby powiedzieć dla próby ja to tak napisz, bo nie chciałbym dopuścić do sytuacji taką jaką mamy na 

Marinie, że jak byłem na policji, pokazywałem powiedzmy, nagrania, które mamy, to policja mówi, ale 

to jest wasza impreza, ja mówię nie, nie, to dzieci po prostu nie. Po miesiącu czasu po miesiącu 

czasu, jak była Komisja Bezpieczeństwa, zwróciłem na Komisji uwagę i po 3 tygodniach policjantów 

chyba wpadło tam nie wiem, z 50, wszystkie dzieci, bo to były dzieci. To były z podstawówki, w ogóle 

wszystkie zapijaczone, narkotyki i tak dalej, i tak dalej, i tak dalej, jak tam się coś takiego będzie 

działo, to będziemy musieli jakoś powiedzmy ograniczyć, wprowadzić powiedzmy, jakiś inny nadzór. 

Ograniczenia. 

Wiele głosów 

(niewyraźne) z policją, śmierci ucznia w jednej ze szkół. (niewyraźne) Mogę jeszcze? 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Bo jeżeli jest obiekt teraz otwarty, obiekt teraz otwarty. No to teraz chciałem właśnie powiedzieć, że 

teraz trzeba zadbać o inne, o te względy, o inne aspekty, czyli jakby to trzeba wszędzie teraz zgłosić  

i jak Pan Dyrektor będzie otwierał ten obiekt, że on będzie otwarty non stop,  no to też na pewno 

będzie musiała tam być czujna straż miejska,  trzeba też to zgłosić na policję, żeby nie było potem 

problemu   że otworzyliśmy obiekt, a tam się takie cuda dzieją, bo to jest zawsze. No coś za coś. 

Zawsze jest coś za coś. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ale jak dobrze usłyszałam, tak Pani Naczelnik tutaj, Pani Kierownik mówiła, że arena lekkoatletyczna 

ma być w strukturach Tyskiego Sportu, tak?   

Wiele głosów 

Nie. Nie, nie, nie. Boisko (niewyraźne) 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz  

Może warto by było w takim razie rozważyć kwestię tego monitoringu, czy nie można by było jakoś 

tego połączyć, bo stadionowa ochrona jest 24 godziny na dobę, więc jeżeli oni też zobaczą jakieś tam, 

bo nie wiem jak funkcjonuje tutaj monitoring. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) monitoring bez pracownika, tylko mamy monitoring typu alarm w pomieszczeniach. 

(niewyraźne) Ale mamy połączone to z grupą tą taką szybką. Szybkiego reagowania, że jeżeli coś się 

stanie to oni tam mają  do 10 minut prawdopodobnie przyjechać. To jest taki, że jak ktoś coś zniszczy, 

to go tam (niewyraźne) (niewyraźne) (niewyraźne) 

Radny Maciej Jędrzejko  

Ja mam taką propozycję w takim razie do nas, Państwa Radnych i do siebie też, żebyśmy jak tylko 

Pan Dyrektor, jakby zamieści  taką informację u siebie na stronie, że jakby się rozszerza, (niewyraźne) 
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się ta sytuacja, żebyśmy też zadbali na naszych  Facebook'ach o tym, że taka rozmowa była, że 

Dyrektor się na to zgodził, że  (niewyraźne) Ale ty masz jakieś swoje zasięgi,  każdy z nas ma swoje, 

każde słowo jest dość duże, ale myślę, że to  wtedy dotrzemy do Tychów no i tak mi się wydaje. Może 

spróbujmy. (niewyraźne) Do tego podejdziemy, też jesteśmy za to odpowiedzialni. 

Radny Krzysztof Król 

Fajnie to zrobić, żebyśmy udostępniali po prostu tak, (niewyraźne) czy tam strona internetowa z tą 

informacją, ale też pokazać no że to jest też jakby (niewyraźne) MOSiR-u. (niewyraźne) (niewyraźne) 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja mam jeszcze jedno pytanie. Tutaj czy ten temat, żeśmy już wyczerpali?  

Radny Krzysztof Król 

Nie, ja jeszcze mam. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No to proszę bardzo. 

Radny Krzysztof Król 

Kwestię tego środowiska. Zaraz sobie tu przypadku organizacji konkretnej imprezy na stadionie 

Senioriada, (niewyraźne) i półmaraton, żeby po prostu nie było problemu z organizacją i oni potrzebują 

2-3  prędzej jakiś dostać dostęp do tego,  żeby sobie posprawdzać nagłośnienie. Też były problemy 

teraz z tym półmaratonem po prostu i proszą o to, żeby po prostu w weekend wyłączyć na przykład 

jakieś tam zajęcia i co Pan o tym sądzi?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(Niewyraźnie) a nie jest to MOSiR no to ja mu nawet mogę i tydzień wcześniej mu oddać powiedzmy 

nie wiem, telebim, żeby się nauczył i inne sprawy. No ja tutaj nie widzę  żadnego problemu. 

Radny Krzysztof Król 

Tu mam takie sugestie. Inne zajęcia zaplanowane powinny być odwołane przez cały weekend ze 

względu na przygotowania do tej imprezy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Nie wiem co to znaczy, ale jeżeli mamy  nie wiem, zawody mają być w sobotę, w sobotę rano i firma 

nawet jak firma zewnętrzna, po pierwsze to wyjaśnił firmę zewnętrzną sędziów i tak dalej, to 

(niewyraźne) niedzielę na przykład zawody albo zawody są w niedziele, i co, ja mam w poniedziałek 

powiedzieć, że wszyscy (niewyraźne). 

Radny Krzysztof Król  

Nie, nie, tu chodzi o 2 dni, czyli jeden dzień tak, no i problem z nagłośnieniem. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Teraz nie było żadnych problemów. 

Radny Krzysztof Król 

Ja mówię o półmaratonie teraz. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Coś tam było. 
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Radny Krzysztof Król 

Ale to nieważne. Myślę, że to jest do dogrania i widzę, że to może jakaś taka grupa robocza się 

spotkać z Panem Dyrektorem i już stricto techniczne sprawy. Idziemy już w bardzo wolą i że tak 

będzie i że tak jest właściwie usłyszałem także jest fajnie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja mam jeszcze jedną taką sprawę. Czy MOSiR,  to jest też ciekawy pomysł, to o czym mówicie to 

Pan Doktor mówił odnośnie właśnie takiego wyjścia do ludzi, takiego promowania tego i teraz jest 

takie  moje pytanie. Czy MOSiR, bo tego nie sprawdzałem, a słyszę różne głosy, bo na terenie 

Miejskiego Ośrodka w Paprocanach jest bardzo ciekawa,  jest park linowy i ja chciałem zapytać Panie 

Dyrektorze, czy my to mamy ujęte  nie wiem, jak tamta strona będzie, musiałbym to zaobserwować, 

czy to jest ujęte w atrakcjach? Czy jest coś takiego, czy MOSiR, bo to jest prywatne przedsięwzięcie,  

czy takie prywatne przedsięwzięcie, czy nie należałoby go też bardzo promować, bo ja znam takie 

opinie i to znam opinie nie tutaj stąd tylko ludzi, którzy nie są w ogóle z Tych i przyjeżdżają tam. Ja się 

chciałem zapytać tylko, czy na przykład my możemy to bardziej promować?  promować? Czy MOSiR 

może to promować, czy może to, bo ja bym na przykład widział coś takiego. To jest taki mój pomysł, 

żeby na przykład na stronie MOSiR-u również Urzędu Miasta może to być, to jest do 

przedyskutowania, ale na przykład wrzucić wszystkie atrakcje, jakie mamy w Tychach, jak się 

popatrzy na strony niektórych miast, to wszędzie są, obojętnie co się dzieje już wrzucone jako 

atrakcja. Dla mnie ten park linowy to jest duża atrakcja, bo to jest coś, ja to się dowiedziałem od ludzi 

z Bytomia, że tu przyjeżdżają, od ludzi z Rudy Śląskiej, że przyjeżdżają tutaj do nas. No i teraz jest 

takie pytanie. Nie wiem, czy tam jest tak ujęte, ale czy na przykład moglibyśmy to tak promować,  no 

ponieważ to jest też bardzo, bardzo ważne i też na przykład wrzucić coś takiego no to jest atrakcja, bo 

ja uważam, że jakaś ta atrakcja jest. Jest otwarty stadion, odbywają się, można sobie biegać, no jest 

to atrakcja. Miasto to daje nie tylko swoim mieszkańcom, ale również tym, którzy do tego miasta 

przyjeżdżają, prawda? Bo to nie jest zamknięte, tak, to nie jest zamknięte dla (niewyraźne) Tak,  

o parku linowym. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Jest zamknięty. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja wiem, ale ja mówię, ja mówię akurat o arenie, że ona może być atrakcją, może być tak ujęta i tak 

samo można,  czy można by było na taki park linowy, czy jakieś inne, bo nie znam wszystkich 

instytucji, które na terenie obiektów MOSiR-u są, mogą to być różne instytucje, ale czy to nie są 

atrakcje, czy nie powinniśmy tego wpisać do MOSiR-u jako atrakcję?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ja uważam, że nie, bo (niewyraźne) Ja nie widzę w ogóle powodu, żeby na stronie MOSiR-owskiej 

była reklama komnaty solnej na przykład. Jest to prywatny biznes, który powiedzmy, skalkulował 

nawet swego czasu, nawet swego czasu,  jak pisaliśmy o starym stadionie piłkarskim, to nie pisaliśmy, 

że jest tam restauracja (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To ja powiem inaczej. Ja na przykład, bo ja na przykład ale ja na przykład uważam inaczej, bo 

przedsiębiorcy w tym mieście to jest nasz, to jest nasz kapitał, bo to są ludzie, którzy dają do tego 

miasta pieniążki, czyli oni tu płacą podatki. Ja nie widzę żadnego problemu, żeby ująć w atrakcjach 

coś takiego jak komnata solna, to jest moje zdanie prywatne,  ja to na pewno mogę z Państwem 

przedyskutować, bo tak poddaję tak pod rozwagę to, czy to nie jest, czy to jest dobre, czy to nie jest 

dobre. 

Radny Maciej Jędrzejko 

Jeżeli można. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo. 

Radny Maciej Jędrzejko 

Pomysł mi się bardzo podoba. Tylko pytanie, czy to akurat jest rola MOSiR-u? To nie ma być rola. 

Dział Promocji Rady Miasta, żeby stworzyć, na przykład stronę pod tytułem "www" (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale wiecie dlaczego mówię o tym? Bo akurat no to jest na obiekcie MOSiR-u. MOSiR czerpie z tego 

jakieś tam korzyści. 

Wiele głosów 

(niewyraźne) Ale co zarzucić? (niewyraźne) Pan Dyrektor dobrze mówi. To jest sprawa komercyjna 

także (niewyraźne). No ok. 

Radna Anna Krzystyniak 

My tak naprawdę nie wiemy, jakie tam, jakie ktoś, kto oferuje te usługi, jaka jest jakość tych usług. 

Wydaje mi się też, że jak będziemy coś umieszczać. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja powiedziałem, że jest bardzo wysoka. Oni mają kupę nagród za to, co robią. Dlatego to 

poruszyłem. 

Radna Anna Krzystyniak 

Panie Przewodniczący, ja się zgodzę, bo akurat może  w tym przypadku, ale też nie mamy jakby 

wiedzy na temat funkcjonowania innych komercyjnych rzeczy, które stanowią atrakcje w mieście. 

Natomiast coś reklamując, jednak (niewyraźne) trochę. Takie jest moje zdanie. (niewyraźne) 

Odpowiedzialność za to, że to nie jest jakaś brzydko mówiąc, fuszerka. No czasami (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

(niewyraźne) że na plaży zachodniej  powiedzmy, jest restauracja, gdzie można zjeść kiełbaskę, napić 

się (niewyraźne) I dobre ciastka. Może być informacje, że na terenie znajdują się powiedzmy 

(niewyraźne) i że jest coś takiego. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Niech to będzie informacja. Niech to będzie informacja. Mi chodzi o to, żeby ludzie po prostu wiedzieli, 

że coś takiego jest. A ja myślałem, że, ja uważam, że takimi rzeczami trzeba się akurat szczycić. No, 

ale to nie będę się upierał. Wydaje mi się, że jest to super zrobione. Jest to super zorganizowane, 

akurat tu bym się nie bał,  bo to znam. Tak samo komnata solna też znam i wiem, że to działa dobrze.  

Natomiast może tylko informacyjnie. Trzeba by było wrzucić na stronę MOSiR-u, że na obiekcie 

jeziora Paprocańskiego,  który jest pod MOSiR-em znajdują się obiekty i je wymienić. No może tak 

wystarczy. Proszę bardzo, Panie Krzysztofie. 

Radny Krzysztof Król 

Jeszcze chciałem pociągnąć jeden wątek. Usłyszeliśmy o tej przystani tutaj żaglowej nowej. Czy za 

tym idą jeszcze jakieś takie działania, żeby powstała jakaś sekcja z tym związana dla młodzieży i czy 

MOSiR (niewyraźne) coś takiego, żeby powstało,  bo fajnie jakby te małe (niewyraźne) z tymi 

dzieciakami (niewyraźne) Czy jest taka możliwość? Jak Pan Dyrektor to widzi?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Nie mamy takich planów, bo to jest kwestia powiedzmy planów, zakupu łódek i tak dalej, i tak dalej. 

Wszystkie te, wszystkie te stowarzyszenia, które gdzieś tam załóżmy robią, to raczej są to 
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stowarzyszenia (niewyraźne) Tam będzie 6 chyba stowarzyszeń począwszy od Harcerzy przez 

Ziemowity i tak dalej, i tak dalej, i tak dalej. Moje zdanie jest takie, że jeżeli jest 6 klubów żeglarskich  

i teraz wrzucanie tam jeszcze powiedzmy i wpychanie palca MOSiR-u, czy kogoś, tam jest 

przygotowane jakby(niewyraźne) powiedzmy pod konkretne, pod konkretne kluby, które są, a więc jest 

(niewyraźne), jest Ziemowit, jest tam powiedzmy coś jeszcze i teraz jak my byśmy jeszcze weszli tam 

ze swoją działalnością z reguły te kluby, kluby traktują to komercyjnie te wszystkie powiedzmy 

(niewyraźne), które się buduje, które po prostu, czy na (niewyraźne) na ulicy Motorowej, czy nawet 

załóżmy jakieś takiej sekcji. No to to jest bardziej komercyjne, tak samo jak i tenis raczej też nie 

chcemy wchodzić. Są takie sporty, gdzie raczej trzeba zapłacić, żeby to zrobić. 

Radny Krzysztof Król 

Przekonują mnie te argumenty, gdy nie można im zlecić albo poprosić, żeby zaopiekowali się 

(niewyraźne) i uczyć te dzieciaki (niewyraźne) wspieranie sportu i wtedy powiedzmy, będą 

(niewyraźne). Na zewnątrz  takie działanie miastu. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

(niewyraźne) Oni sami to po prostu  zrobią, a będzie to wykonywane zadanie własne gminy, a więc 

będą mieli załóżmy. nie wiem, obiekty za darmo i tak dalej, i tak dalej to mogą taką działalność 

prowadzić, żeby sobie też pieniądze zarobić. Po to to jest. 

Radny Krzysztof Król 

Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę, jeszcze Pani Ania. Proszę wyłączyć tam. 

Radna Anna Krzystyniak 

Tak, ja jeszcze korzystając  tutaj z obecności Pana Dyrektora chciałam zapytać o to nowe lodowisko 

pod Żyrafą i też o godzinę, czy tutaj też jest szansa, żeby na przykład wydłużyć godziny 

funkcjonowania tego lodowiska? Mówię tutaj o tym miejscu, dlatego, że to miejsce jest w centrum 

miasta, jest pod Urzędem Miasta. Ten park tętni życiem, wiem to, bo tutaj też w zasadzie sprawa 

bardzo duża, prawie mieszkam w Parku Północnym i tutaj, czy można by było też wyjść, że tak 

powiem do ludzi, którzy też długo pracują, chcą czasami nawet sami dorośli już potem pojeździć na 

tym i skorzystać z tego obiektu. Czy byłaby?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Pod względem wandalizmu, pod względem wezwań policji, zamieszek, alkoholu i wszelkich bójek to 

było najgorsze lodowisko,  które mieliśmy w mieście. Kwestia powiedzmy, nie wiem, bo tam też ta 

knajpa była, ale ona będzie (niewyraźne) miała mniejszy  tam załóżmy wpływ. Niemiłe to było 

lodowisko. Bójki i pobicia. Po prostu policja i tak dalej, i tak dalej. Z wydłużeniem zastanawiam się cały 

czas tylko, że no MOSiR jest o tyle powiedzmy, jakby to powiedzieć skostniały pod względem  

w  (niewyraźne) Pod względem pracowników, bo wy się śmiejecie, (niewyraźne)  prywatny, to wtedy 

mówię, to ci płacę i tak dalej, że jeżeli on będzie po 22 to już to jest całkowicie inna stawka. 

Pracownicy. No tak, no ale taka jest prawda. (niewyraźne) Mało tego, oni skończą o godzinie 24 

powiedzmy, teraz musi mieć 11 godzin co najmniej załóżmy przerwy, bo on nie może przyjść na 

godzinę 7 rano, czy na którąś. To jest naprawdę. Jeżeli no, tak prawa się nie łamie. Jeżeli się okaże, 

że faktycznie będzie coś tam można zrobić, powiedzmy wydłużyć, bo to jest kwestia, powiedzmy tam 

stycznia, (niewyraźne), bo to  no pod tym kątem, no może nie w każdy dzień, ale może w weekend się   

postaramy, żeby to trochę przedłużyć. To się zastanowię. Ja mówię, może nie każdy dzień, ale 

załóżmy, jakby to na przykład  w piątek wydłuż powiedzmy w sobotę i tyle. No jest to do przemyślenia. 

Dziękuję za uwagę. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę Państwa, ja myślę, że to już jest wszystko. 
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Radny Krzysztof Król 

Chciałem podsumować jeszcze. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale to już. No to proszę bardzo. Proszę bardzo. 

Radny Krzysztof Król 

Wprowadzimy tutaj nowe standardy tutaj w tej komisji. (niewyraźne) Bardzo nam się podoba. Panie 

Dyrektorze, to tak chciałem zapytać o te (niewyraźne). Jest szansa, żeby ono było po prostu?  I jak 

Pan to widzi? Czy jest szansa, żeby jedno z lodowisk oddać hokeistom  młodym w jakichś godzinach, 

żeby mogli nie niszczyć?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

To nie chodzi o to, żeby oni mogli niszczyć, bo takie dziecko nam nie zrobi (niewyraźne)  

Radny Krzysztof Król 

Oni właśnie takie słyszą argumenty, że zwracali się i że to dewastują to i dlatego nie można. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

(niewyraźne) bardzo dobre lodowisko. Proszę mi wierzyć, (niewyraźne) cały czas płaczą, że  

w Tychach jest tak fajnie, a u nich jest tak, a nie inaczej. My mamy bandy typowo rekreacyjne. Jak to 

będą dzieci  powiedzmy i one gdzieś (niewyraźne)  My byśmy tam mieli zderzenie to może byśmy ją 

złamali. Pierwsza sprawa. (niewyraźne) Ja bardziej to widzę,  bardziej to widzę, bo teraz tak, jak nie 

będzie siatek, no to wtedy co, powiemy wszystkim, że mają odejść, bo za chwilę cię uderzą krążkiem? 

(niewyraźne) Proszę?  Przygotowane są dla dzieciaków, żeby oni mogli sobie zimą grać (niewyraźne) 

W tym roku to na pewno nie. 

Radny Krzysztof Król 

No nie, ale mówimy o przyszłości. O przyszłości (niewyraźne) Ja rozumiem. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Szkoda,  tego nikt nie powiedział  rok wcześniej, to byśmy załóżmy to już mogli kupić powiedzmy,  

z jakimiś siatkami. My kupujemy cały czas  lodowiska rekreacyjne. Rekreacyjne, a podejrzewam 

(niewyraźne)  właśnie chodzi, żeby. Jutro mam spotkanie, bo wiem, że (niewyraźne) To będzie typowo 

rekreacyjne, bo nawet jak byśmy zrobili, że jest, załóżmy chęć, żeby było dłużej, bo naprawdę te 

lodowiska zewnętrzne są obłożone. (niewyraźne). 

Radny Krzysztof Król  

Ale jest szansa, możliwość taka w przyszłym sezonie, żeby coś takiego było?   

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Ja bardziej widzę załóżmy, że jeżeli jest to godzina, nie wiem,  niedziela o którejś i teraz załóżmy  

spotykają się młodzi hokeiści na trening  załóżmy techniki (niewyraźne).  Ale w Mikołowie jest 

wszystko. Ja tam też byłem, widziałem, tam jest wszystko, tam jest po prostu (niewyraźne) O tym 

mówimy teraz. 

Radny Krzysztof Król 

Jak nie teraz to w przyszłym roku albo za (niewyraźne),  ale żeby było światełko w tunelu dla tych 

dzieciaków. Jeszcze rolkowisko chciałem zapytać, jak Pan to widzi?  
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Rolkowisko, ja dałem jakby to powiedzieć, pomysł z tym osiedlem B. Nie ma takiej siły przebicia, żeby 

w sumie już chodzę z tym od kilku lat mówię i potem się okazuje, że jest jakiś projekt, który ktoś chce 

gdzieś budować to rolkodowisko, gdzie, gdzie kąt ostry i to mnie najbardziej przeraziło. Nie chciałem 

się tutaj wtrącać, bo tam jest ktoś chce rozbudować tak to rolkodowisko z takimi kątami. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To się nie da. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

No i potem się okazuje, że (niewyraźne) 

Radny Krzysztof Król  

Mam rozumieć, że to chodzi o kasę, tak przede wszystkim. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No oczywiście. 

Radny Krzysztof Król 

Ale Pan Dyrektor mówi, że będzie coś wymieniane, robione. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Nie, nie. 

Radny Krzysztof Król 

Jest nowy plan, tak? (niewyraźne). 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

To jest mój pomysł tylko. A teraz załóżmy dobrze by było, jakby nie wiem. 

Radna Aleksandra Pabian   

(niewyraźne) Czy on gdzieś już był poruszony ten temat tak oficjalnie?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Jeździłem tak,  jak mówię, wcześniej jeździłem do (niewyraźne), tam oglądałem to lodowisko, to 

rolkowisko, (niewyraźne) Nasi zawodnicy tam jeżdżą i tam po prostu nie wiem,  trenują w ciągu lata  

i tak dalej, i tak dalej. Ja o takim czymś mówię, bo to, że  zbudujemy jakiś plac utwardzony tak jak jest 

pod Żyrafą (niewyraźne) Ja tam mogę sobie iść pojeździć albo (niewyraźne) żeby sobie  na rolkach 

pojeździć. To ma być załóżmy rolkowisko, (niewyraźne) i teraz mówię, zejdzie lód i będzie powiedzmy, 

nie wiem,  kwiecień, to my łyżwy odsuwamy, bierzemy rolki i jeździmy, tak? Siatki są te same. 

Wszystko jest to samo. Szatnie mamy już tam. 

Radny Krzysztof Król 

To właśnie też rola nas Radnych. To jest nasza rola. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Rola tej Komisji. Panie Krzysztofie, rola tej komisji. Tak bym to ujął. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Przeczytajcie jeszcze, bo tutaj są te wnioski w sumie odnośnie mówię priorytety, które 

przegłosowaliście, tam tego rolkowiska nie ma. Tam są inne powiedział jakiś sportowej i tak dalej, ale 

no mówię, że ambicjonalnie, ale jeszcze (niewyraźne) mi też rolek brakuje, bo jeżdżę na rolkach.  
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Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) Dyrektora taki organizacyjny koszt takiej (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Nie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To trzeba sięgnąć, zadzwonić. 

Radny Krzysztof Król 

A jeszcze ostatni temat dla mnie najważniejszy. Panie Dyrektorze (niewyraźne) że już nie ma 

przeszkód, żeby (niewyraźne) grał pod nazwą GKS. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Jest przeszkoda. Ja mówię cały czas. Ja nie mówię pod nazwą. Nie będzie MOSiR. 

Radny Krzysztof Król 

 Ale jest dobra wola, żeby usiąść przy stole i rozmawiać. Jest dobra wola,  tak samo jak u mnie był,   

u mnie była osoba, która była zainteresowana i się mnie zapytała, czy może na koszulkach być logo 

GKS-u. Też zastanawiałem się nad tym, zastanawiałem się nad tym, bo teraz tak. To jest dłuższa 

historia w ogóle (niewyraźne) Ja wychodzę z założenia, ja wychodzę z założenia, że jeżeli załóżmy 

jest klub, to ten klub powinien załóżmy, z góry schodzić i powiedzieć grajcie, załóżmy tak jak ja,  na 

razie inicjatywa jest oddolna, a więc jest grupa osób, która by chciała, żeby ta część dzieci się 

nazywała  załóżmy GKS. Tam jest ponad 200 osób, 200 trenujących zarejestrowanych,  

a w (niewyraźne) 10 jest z przedszkola. My mamy spisaną umowę i mamy spisaną z Tyskimi Lwami. 

Tyskie Lwy też wiedzą, co mają robić. Powiedzmy za co i za to też mają możliwość  powiedzmy, 

(niewyraźne) i bycia załóżmy, na koszulkach. Z Tyskim Sportem też mamy spisaną umowę 

(niewyraźne) Umowa jest bardzo poważna, bo cała umowa między innymi. 

Radny Krzysztof Król 

Ale ta sprawa będzie omówiona przy kawie i będzie załatwiona. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Ta umowa też mówi, że my mamy mieć założone 4 drużyny, żeby oni nie musieli płacić do Polskiego 

Związku i tak dalej, i teraz kwestia jest tylko taka, jak my z Tyskim Sportem, bo tutaj nie, żeby Państwa 

zanudzać. Jeżeli się okaże, że my dojdziemy do porozumienia, bo GKS też ma po prostu swoje, jakby 

to powiedzieć, rzeczy do wykonania, tak samo jak i my, jeżeli będzie to po prostu nie wiem jakiś 

znaczek GKS-u jest to dopuszczalne. Ja nie dopuszczę do tego, bo w statucie MOSiR-u jest między 

innymi prowadzenie (niewyraźne) Ośrodka Sportu i Rekreacji. To będzie drużyna pod nazwą MOSM 

Tychy na pewno, a to, że ona będzie, bo ona jest związana tylko Tyski Sport też musi przestrzegać 

(niewyraźne). 

Radny Krzysztof Król 

To jest partnerstwo, ale myślę, że to jest kwestia, żeby też rodzice się  porozumieli (niewyraźne), 

właściciele tych znaków, a my (niewyraźne) Ja wiem, my też się nie wstydzimy, ale Panie Dyrektorze, 

dla tych młodych chłopaków niech Pan uwierzy, lepiej jak rodzice śpiewają (niewyraźne) tylko GKS gol 

i to jest ta różnica  dla tego małego chłopca, który po prostu cierpi na, że jadą i reprezentują miasto,  

a chcieliby też reprezentować (niewyraźne). 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek  

Jedzie jako zawodnik, reprezentuje miasto to się całkowicie zgodzę, tylko ja cały czas wychodzę  

z drugiej strony. Jeżeli ja jestem w Tyskim Sporcie i jestem w GKS, to ja robię, chodźcie, to ja was 

przytulę, a nie na zasadzie, że jeżeli ktoś przychodzi do mnie, czy  bo to jest inicjatywa z dołu do 

góry.(niewyraźne). 

Radny Krzysztof Król  

Z góry już była ta inicjatywa, żeby tak było. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę Państwa, ja nie chcę już tego tutaj komentować, bo to były różne zaszłości tego, że powstały 

Tyskie Lwy, wiemy, jak (niewyraźne). 

Wiele głosów  

MOSiR czasami nie może brać od dzieci pieniędzy (niewyraźne). A mogą zrobić to (niewyraźne) Ja to 

rozumiem. 

Radny Krzysztof Król 

Bo naprawdę ci rodzice to są ludzie, którzy są od zagospodarowania, bo oni kupują tym dzieciom 

łyżwy, choć tam czytałem w statucie, że wy też macie obowiązek jakiś tam sprzęt załatwić, kupują 

koszulki (niewyraźne) za własne pieniądze na turnieje, które po prostu jest poza tym i inwestują, i mają 

taką prośbę, żeby tak po prostu też mieli wpływ na to, co te dzieci robią. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) Ja się całkowicie zgodzę. MOSM otrzymuje pieniądze  na budżet, na który między 

innymi Pan też głosuje. W tym roku,  w tym roku, w zeszłym było 40 000 złotych na wszystkie sekcje,   

(niewyraźne) a w tym roku nie było ani złotówki. Także to jest budżet. (niewyraźne) To też trzeba 

może być bardziej przebojowym (niewyraźne) Moment, moment, moment, to temu (niewyraźne) 

trzeba dać załóżmy, o wiele więcej. 

Radny Krzysztof Król 

(niewyraźne) Ale niech Pan Dyrektor też zrozumie, że pewne rzeczy, pewni sponsorzy łatwiej tym 

dzieciakom z tych Tyskich Lwów,  którzy teraz się nazywają iść do sponsora, żeby kupił  200 strojów  

i oni się nazywają GKS Tychy, sekcja młodzieżowa MOSM-u, niż te Tyskie Lwy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Ale ja nie ma problemu, żeby był  (niewyraźne) Tychy (niewyraźne) który dał załóżmy, 50 000. 

Radny Krzysztof Król 

Ale dzieci mają z tym problem, że nie chcą (niewyraźne) Na pewno coś wymyślimy, ale zmiany nazwy 

na pewno (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę Państwa, prosiłbym bez nazwisk, bo to potem jest problem. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

(niewyraźne) Ale mówimy o sponsorze. Sponsor, który chce, żeby o nim mówić. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Oczywiście, ja to wszystko rozumiem. Proszę Państwa, ja myślę, że taka formuła, muszę, to jeszcze 

przedyskutujemy, ja sobie to odsłucham,  myślę, że nie jest zła, bo to nie jest, to jest kultura, sport. To 

są duże emocje (niewyraźne) Nie można każdemu mówić co i że udzielam głosu,  nie udzielam, bo 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=498992

Data wygenerowania dokumentu: 2024-07-27 18:19:05



Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

byśmy z tego nie wyszli i tak trwała ta dodatkowa komisja 2 godziny. Ja Wam bardzo serdecznie 

dziękuję. Szczególnie dziękuję Panu Dyrektorowi, że zechciał do nas przyjść, że wszystko nam 

powiedział to, co chcieliśmy. Odpowiedział na wszystkie pytania. Ja bardzo serdecznie dziękuję. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marcin Staniczek 

Szanowni Państwo, bo czuję się głupio, bo teraz tak. Ten temat, który był z Panią Agnieszką też 

żeśmy go, znaczy ja go analizowałem i ja byłem i ja jestem dalej przekonany, że o obiektach 

sportowych, jak i mamy mówić o inwestycjach, dlatego nie byłem na Komisji, bo w zeszłym tygodniu 

jeszcze byłem w Zakopanem na takim kongresie międzynarodowym (niewyraźne) jak nasz Prezydent 

RP przemawiał (niewyraźne) i proszę mi wierzyć, że ja naprawdę się nie czułem nie wiem, potrzebny 

na tej komisji. Naprawdę się nie czułem, także, ale czuję się z tym źle, bo nigdy, bo zawsze na 

komisje chodziłem, czy na sesje. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Panie Dyrektorze,  ale nikt tutaj nie miał żadnych pretensji. Jesteśmy dzisiaj, porozmawialiśmy i widzę, 

że bardzo dobre są kierunki. Także ja zamykam tą komisję i bardzo Państwu dziękuję. 
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